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SKRAĆENI ZAPISNIK  
sa 27. SJEDNICE Gradskog vijeća Grada Pule, 
održane u Komunalnoj palači, Pula, Forum 1 

u četvrtak, 30. srpnja 2020. godine, s početkom u 17,00 sati 
 
 
 
Sjednicu je u 17,00 sati otvorio predsjednik Gradskog vijeća TIZIANO SOŠIĆ 
(IDS-ISU-ZELENI), koji je sjednici i predsjedavao. 
 
 
 
POŠTOVANI VIJEĆNICI DOBAR DAN 
– EGREGI CONSIGLIERI BUON GIORNO, 
 

OTVARAM 27. SJEDNICU GRADSKOG VIJEĆA GRADA PULE - 

DICHIARO APERTA LA 27ma SESSIONE DEL CONSIGLIO MUNICIPALE 

DELLA CITTA' DI POLA  

Zahvaljujem svim vijećnicima na korištenju maski s time što radi lakšeg 

razgovora onaj vijećnik koji bude razgovarao ovlašten je, kvalitetnog  prijenosa 

sjednice, skinuti masku prilikom govora i potom je vratiti. 

 

Sjednica je sukladno smjernicama i propisanim protuepidemijskim mjerama 

organizirana za vijećnike u Vijećnici dok je za ostale sudionike praćenje 

sjednice organizirano u prostorijama na I. katu, na način da istu prate putem live 

streaminga. 
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POZDRAVLJA: 

- gosp. Borisa Miletića GRADONAČELNIKA GRADA PULE – IL SINDACO 

DI POLA 

- gđu. Elenu Puh Belci i gosp. Roberta Cveka ZAMJENIKE 

GRADONAČELNIKA –  I VICESINDACI 

- PROČELNIKE upravnih tijela Grada – Gli ASSESSORI degli enti 

amministrativi della Città 

- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA – i DIRETTORI delle società 

municipali 

- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA – i DIRIGENTI degli enti pubblici 

della Città  

- predstavnike MEDIJA – i rappresentanti della STAMPA e dei MASS MEDIA 

- gđu. Lorenu Benčić, – simultanog prevoditelja na znakovni jezik - interprete 

simultaneo nella lingua dei segni 

- sve GLEDATELJE koji nas prate putem TV Nove ili uživo putem live 

streaming-a na mrežnim stranicama Grada Pule – tutti gli SPETTATORI che ci 

seguono sulla TV Nova o in diretta tramite il servizio live streaming dal sito 

della Città di Pola  

- i sve ostale GOSTE – assieme agli altri OSPITI  
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Radi utvrđivanja kvoruma obavještavam vas da su vijećnici Ivona Gudelj, Bruna Jovanović, 
Sanja Radolović i Gordana Čakić, opravdale svoj izostanak s današnje sjednice, dok je 
kolegica Slađana Radošević  obavijestila da će zakasniti doći na sjednicu. 
 
PRISUTNI – ODSUTNI : 
  

Red 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBA 

1.  VALTER BOLJUNČIĆ  IDS-ISU-ZELENI   B.Miletić-mirov.mandata  
2. ELENA GATTONI-STEPANOV IDS-ISU-ZELENI   
3. IVAN NEKIĆ IDS-ISU-ZELENI   
4. DIANA KUKIĆ DASKO IDS-ISU-ZELENI   
5. ARDEMIO ZIMOLO IDS-ISU-ZELENI   
6. GORDANA FERENČIĆ IDS -ISU-ZELENI   
7. MASSIMO BRAJUHA IDS-ISU-ZELENI  
8. BRUNA JOVANOVIĆ IDS-ISU-ZELENI  odsutna 
9. TIZIANO SOŠIĆ IDS-ISU-ZELENI.  
10. JADRANKA ČERNJUL IDS-ISU-ZELENI   
11. KRISTINA RABAR IDS-ISU-ZELENI.  
12. SLADJANA RADOŠEVIĆ IDS-ISU-ZELENI  od 17,24 h-tijekom VP 
13. REDŽEP RAIMOVIĆ IDS-ISU-ZELENI   
14. DUNJA RAČIĆ IDS-ISU-ZELENI  
15. MAURICIO LICUL SDP-HSU-SDSS-HSLS  
16. DANIJEL FERIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
17. ROBERTO FABRIS SDP-HSU-SDSS-HSLS  S.Hrelja-mirov.mandata 
18. SANJA RADOLOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS odsutna 
19.  SINIŠA GORDIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
20. IGOR BELAS SDP-HSU-SDSS-HSLS  
21. RADENKO OGNJENOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
22. MIRKO JURKIĆ HDZ  
23. IVONA GUDELJ HDZ odsutna 
24. PETAR ĆURIĆ HDZ  
25.  GORDANA ČAKIĆ ŽIVI ZID odsutna 
 
 
 
OSTALI PRISUTNI 
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, pomoćnica pročelnika Ureda Grada Pule 
EVA BARBIR, Odsjek za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika Grada Pule 
ALEKSANDAR MATIĆ, pročelnik Ureda Grada Pule 
VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu 
INGRID BULIAN, po ovlaštenju pročelnik UO prostorno uređenje, kom. sustav i imovinu 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARJANOVIĆ, pročelnica UO za društvene djelatnosti 
JASMINA NINA KAMBER, pročelnica Upravnog odjela za kulturu 
NEBOJŠA NIKOLIĆ, p.o.Gradonačelnika pročelnik Službe za zastupanje Grada 
VJEKOSLAV JOZANOVIĆ, direktor FRATARSKI d.o.o.  
VESNA DUKIĆ, član Uprave Kaštijun d.o.o. Pula 
DALIBOR SULJEVIĆ, direktor Luke Pula d.o.o.  
DARKO BURŠIČ, direktor Monte Giro d.o.o.  
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DEAN KOCIJANČIĆ, direktor Plinare d.o.o. 
IGOR ŠKATAR, direktor Pulaprometa d.o.o 
DEAN STARČIĆ, direktor Vodovod Pula d.o.o. 
IVAN GLUŠAC, direktor Pula Sporta d.o.o. 
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor Pulaparkinga d.o.o. 
RENATO PERC, direktor Tržnice d.o.o. 
IGOR STARI, direktor Pula Herculanea d.o.o. i Pragrande d.o.o. 
ERNEST KOMPARIĆ, revizor NK istra 1961 s.d.d. Pula 
MARIZA KOVAČEVIĆ, ravnateljica Dječjeg vrtića Pula 
SANJA SUBOTIĆ, ravnateljica Dječjeg vrtića Mali svijet 
TAMARA BRUSSICH, ravnateljica DV–SI Rin Tin Tin Pula-Pola 
NELA NAČINOVIĆ, ravnateljica Gradske knjižnice i čitaonica Pula 
GORDANA JEROMELA KAIĆ, ravnateljica INK – Gradsko kazalište Pula 
GORDANA RESTOVIĆ, ravnateljica Pula film festivala 
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj Pučkog otvorenog učilišta Pula 
IVICA ROJNIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe 
MIRNA MOŠNJA, protokol 
GORAN KLIMOV, informatičar 
VANJA JUHAS, informatičar 
MICHEL PERCAN, administrativni referent_e-Glasanje 
RENATO PUNČEC, vanjski suradnik_e-Glasanje 
 
 
Slijedom prijave prisutnosti u sustav e Glasanja i uvidom u evidencijske listiće utvrđuje se da 
je na 27. sjednici Gradskog vijeća prisutno 20 od ukupno 25 vijećnika, a nakon dolaska 
vijećnice Slađane Radošević u 17,24 sati prisutan je 21 vijećnik te Gradsko vijeće može 
pravovaljano odlučivati. Tijekom 4. točke dnevnog reda sjednicu opravdano napušta vijećnik 
Mauricio Licul pa je prisutno 20 vijećnika, a tijekom 5. točke odlazi vijećnik Danijel Ferić te 
je prisutno 19 vijećnika. 
 
 
PRELAZI SE NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA:  
 
Predsjednik izvještava da je poziv s materijalima za 27. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen  
vijećnicima dana 20. srpnja 2020. godine, odnosno 10 dana prije ove sjednice, dok smo, 
imajući u vidu važnost današnje sjednice u kojoj raspravljamo o Rebalansu proračuna za 
2020. godine,  Izvješća trgovačkih društava uputili vijećnicima 15. srpnja 2020. godine, 
odnosno 15 dana prije održavanja današnje sjednice. 
 
Prijedlozi akata i materijali za 27. sjednicu dostupni su na tabletu i web stranici Grada Pule.  
 
Vijećnicima je na znanje 06. srpnja 2020. dostavljeno: 

- Izvješće Gradonačelnika o korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna Grada 
Pule za mjesec lipanj 2020. godine /sukladno članku 57. stavka 3. Zakona o 
proračunu/ 

- Izvješće o danim suglasnostima za zaduživanje i danim jamstvima za razdoblje od 01. 
siječnja do 30. lipnja 2020. godine 

 
 Prijedloge akata za ovu sjednicu razmatrali su i dostavili svoja izvješća nadležna radna tijela 
- Odbor za statut, 
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- Odbor za prostorno uređenje, 
- Odbor za društvene djelatnosti, 
- Odbor za plan i financije te 
- Odbor za izbor i imenovanja 
 
Za ovu sjednicu zaprimio sam dva prijedloga za dopunu dnevnog reda i to:  
 

- Dana 27. srpnja 2020. godine prijedlog dopune dnevnog reda vijećnika Petra Ćurića 
(HDZ) koji predlaže uvrštavanje točke pod nazivom „Izvanredna rasprava o kvaliteti 
zbrinjavanja komunalnog i glomaznog otpada u Puli“ sa pripadajućim Zaključkom, a 
sav materijal smo vam dostavili na tablet 
 

- dana 28. srpnja 2020. godine zaprimio sam prijedlog vijećnika Danijela Ferić (SDP), 
kojim predlaže dopunu dnevnog reda točkom „Prijedlog Zaključaka o provođenju 
ekološke studije utjecaja Županijskog Centra za Gospodarenje Otpadom KAŠTIJUN 
na zdravlje mještana te osiguranja uvjeta za zatvaranje Županijskog Centra za 
Gospodarenje Otpadom KAŠTIJUN te pronalazak alternativnog rješenja za 
zbrinjavanje otpada““, materijali su vam također dostavljeni na tablet 
 

Razmotrio sam pristigle prijedloge te obavještavam Vijeće da ne prihvaćam njihovo 
uvrštavanje u dnevni red ove sjednice iz nastavno navedenih razloga: 
 
(a) Što se tiče prijedloga dopune dnevnog reda kolege Petra Ćurića od 27. srpnja 2020. 

godine 

U prvom redu ističem da je današnja sjednica GV-a prema predloženom dnevnom redu vrlo 
sadržajna i da je potrebno ozbiljno raspraviti o izvješćima komunalnih poduzeća i drugo, 
posebno o točkama koje se odnose na Rebalans proračuna za 2020. godinu. 

Iz navedenog razloga smatram da je danas potrebno osigurati ovom Vijeću dostatno vremena 
za kvalitetnu raspravu prvenstveno po navedenim temama;  

Nadalje, želim naglasiti da u našem Gradu, ali i općenito u cijeloj našoj Državi, postoji 
problem zbrinjavanja komunalnog i posebno glomaznog otpada.  

Podsjećam da je početkom veljače ove godine u suradnji sa MO Valdebek i sugrađanima s tog 
područja temeljito počišćena šumica u Valdebeku, koja je tada bila najveća ilegalna deponija 
u Gradu. Potom su na toj lokaciji postavljene rampe i fizičke prepreke za sprječavanje 
neovlaštenog ulaska u šumicu. Naravno, odvijale su se i druge aktivnosti s ciljem 
djelotvornijeg rješavanja predmetnog problema; 

Dakle, sasvim je logično da je predmetno pitanje od iznimne važnosti za ovo Vijeće, a 
obzirom na navedeno, najavljujem da će vijeće do petnaestog rujna dobiti Izvješće trgovačkog 
društva Herkulanea d.o.o. i Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i 
imovinu o trenutnom stanju, poduzetim mjerama i o budućim mjerama i aktivnostima koje 
planiraju poduzeti po predmetnom pitanju. 
 
-/PETAR ĆURIĆ: Povreda Poslovnika/ 

 
Predsjednik: Nema rasprave, kasnije ćete to istaknuti. 
 
Prema tome, iz svih naprijed navedenih razloga nisam prihvatio prijedlog kolege Petra Ćurića 
od 27. srpnja 2020. godine. 
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(b) Ne prihvaćam niti prijedlog dopune dnevnog reda vijećnika Danijela Ferića od 28. srpnja 

2020. godine: 
 

U ovom slučaju ukazujem na propuste u sastavu prijedloga akta koji:  
 
U članku 1. predlaže provesti ekološku studiju utjecaja Kaštijuna na zdravlje mještana u 
odnosu na ostale stanovnike naše županije, ali bez jasnog definiranja projektnog zadatka na 
stručnoj osnovi tj. nije jasno definirano što je i u kojem obuhvatu predmet studije, odnosno 
koju metodologiju istraživanja koristiti. 
 
Na recentnoj sjednici Skupštine Istarske županije dobili smo važnu informaciju o tome da su 
već uspostavljeni određeni kontakti između dviju županijskih zavoda za javno zdravstvo 
Istarske županije i Primorsko–Goranske Županije a radi definiranja metodologije istraživanja 
eventualnog utjecaja centara za gospodarenje otpadom na okoliš i, posredno, na zdravlje 
mještana koji žive u neposrednoj blizini. Prema tome, vidljivo je da su poduzete radnje kako 
bi se utvrdio stručan pristup metodi istraživanja i to treba svakako podržati.  

 
Međutim s druge strane, u članku 5. prijedloga Zaključka potpuno se zanemaruje potreba 
izrade „ekološke studije“ pa i njezina svrha jer se traži: 

„od Ministarstva gospodarstva i održivog razvoja da osigura uvjete za zatvaranje 
Kaštijuna i da pronađe alternativno rješenje za odgovarajuće zbrinjavanje otpada“. 

 
Dakle, osim što proturječi sam sebi, prijedlog Zaključka je protivan zakonu. Ova primjedba 
odnosi se na odredbe Zakona o održivom gospodarenju otpadom poglavito u dijelu 
nadležnosti i odgovornosti za gospodarenje otpadom. Ministarstvo gospodarstva i održivog 
razvoja nije nadležno za „zatvaranje“ Kaštijuna već Državni Inspektorat, a niti za određivanje 
„alternativnog rješenja“ zbrinjavanje otpada, što je lokalna samouprava. 

 
Konačno, tijekom svibnja i lipnja 2020. godine nad Centrom Kaštijun proveden je 
koordinirani inspekcijski nadzor u kojemu nisu utvrđene nepravilnosti i to u domeni: 
 

1. Državnog inspektorata; Područni ured Rijeka, Ispostava Pula - inspekcija zaštite 
okoliša. Nadzor je izvršen dana 19. i 28. svibnja 2020. u dijelu uvjeta okolišne 
dozvole (mjerenja emisija i stanja okoliša) – stanje sukladno propisima, nisu 
utvrđena odstupanja  

2. Državnog inspektorata; Središnji ured; Sektor za vodopravni nadzor; Služba 
koordinacije nadzora zaštite voda - vodopravna inspekcija 
Nadzor je izvršen 03. lipnja 2020. godine u dijelu vodopravnih uvjeta (mjerenja 
emisija u vode i stanja okoliša (stanje podzemnih voda) – stanje sukladno 
propisima, nisu utvrđena odstupanja.  

3. Ministarstva unutarnjih poslova; Ravnateljstvo civilne zaštite; Područni ured 
civilne zaštite Rijeka; Služba civilne zaštite Pazin; Odjel inspekcije - inspekcija 
zaštite od požara. Nadzor je izvršen 27. svibnja 2020. godine. Zapisnikom nisu 
utvrđene nepravilnosti u radu. 

4. Ministarstva unutarnjih poslova; Ravnateljstvo civilne zaštite; Područni ured 
civilne zaštite; Služba civilne zaštite Pazin; Odjel inspekcije - inspekcija civilne 
zaštite. 
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Nadzor je obavljen 28. svibnja 2020. godine. Zapisnikom nisu utvrđene 
nepravilnosti i u izradi je Procjena rizika za korištenje opasnih tvari za spremnik 
ukapljenog naftnog plina.  

5. Državnog inspektorata; Sanitarna inspekcija - sanitarna inspekcija 
Nadzor je obavljen 13. svibnja 2020. godine. Zapisnikom nije utvrđena niti jedna 
nepravilnost u radu. 

6. Državnog inspektorata; Sektor za nadzor rudarstva, energetike i opreme pod 
tlakom; Služba nadzora u području energetike - elektroenergetska inspekcija 
Nadzor je obavljen 27. svibnja 2020. godine. Zapisnikom nisu utvrđene 
nepravilnosti u radu. 

7. Državnog inspektorata; Sektor za nadzor zaštite na radu - inspekcija zaštite na 
radu 
Nadzor je obavljen 20. svibnja 2020. godine. Zapisnik nije dostavljen, ali tijekom 
nadzora nije bilo primjedbi na rad. 

 
 
Budući da sam pojasnio razloge neuvrštavanja u dnevni red prijedloga točaka kolege Petra 
Ćurića i Danijela Ferića, molim da se izjasnite da li ostajete kod svojih prijedloga za dopunu 
dnevnog reda.  
 
DANIJEL FERIĆ: Naravno da ostajem. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Kolega Ćurić, možete se izjasniti, s obzirom da ste dali primjedbu povrede Poslovnika, da li 
ostajete kod svojeg prijedloga, a nakon toga istaknite konkretno primjedbu. 
 
PETAR ĆURIĆ: 
prekršili ste Poslovnik članak 48. Statuta Grada Pule s obzirom da niste pročitali u potpunosti 
točku koju sam kao nadopunu dnevnog reda predložio. Niste pročitali naziv te točke. Molim 
Vas da u potpunosti pročitate što sam predložio kao nadopunu dnevnog reda. Mogu ja 
pročitati, ali bilo bi bolje da Vi to pročitate. 
Ostajem pri svom prijedlogu i tražim glasanje. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Prije svega, vi niste istaknuli nikakvu povredu Poslovnika, a članak 48. Statuta mogao 
bih ga pročitati, on se bavi pravima i dužnostima vijećnika. U vašoj primjedbi nema 
elemenata uopće za prigovor. Vi ste dostavili svoj prijedlog i Stručna služba vam je uputila u 
par navrata uputu da ispravite taj svoj prijedlog. Prijedlog i materijali su dostavljeni 
vijećnicima, tako da što se tiče povrede Poslovnika nema nikakve osnove. Međutim, imate 
pravo da ostajete kod svog prijedloga za dopunu dnevnog reda. 
 
Obzirom da vijećnici Danijel Ferić i Petar Ćurić ostaju kod svojih prijedloga prelazimo na 
glasanje. 
 
Dajem na glasanje prijedlog Petra Ćurića za dopunu dnevnog reda te utvrđujem da 
 
 Vijeće sa 8 glasova „ZA“ i 12 glasova „PROTIV“ nije usvojilo prijedlog vijećnika 
Petra Ćurića za dopunu dnevnog reda 
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Dajem na glasanje prijedlog vijećnika Danijela Ferića za dopunu dnevnog reda te  
utvrđujem da 

 
Vijeće sa 8 glasova „ZA“, 12 glasova „PROTIV“ nije usvojilo prijedlog vijećnika 

Danijela Ferića za dopunu dnevnog reda. 
 

(Vijećnik Petar Ćurić pušta neku muziku). 
 
Predsjednik: Nastavljamo s lijepom muzikom. Stvarno to nije ozbiljno. Ne postižete svoju 
svrhu. Vaša inicijativa ima glavu, ima rep, ali ovakvo ometanje stvarno nije primjereno 
vijećniku Gradskog vijeća Grada Pule. Molim vas vratite se na svoje mjesto ! (nekim 
vijećnicima Petar Ćurić uručuje plakate) 
 
Predsjednik: Izričem opomenu vijećniku Petru Ćuriću ! 
Ako vam je prevruće biti ovdje, vi tražite razloge da vas izbacim iz Vijećnice da biste se 
mogli opustiti, to nije najbolji sistem. U interesu rasprave jako je bitno da čujemo glas i HDZ-
a, koji je dobio određene glasove u ovom Vijeću. 
Opomenuo sam Vas jednom i stvarno vas pozivam na red. Kao predsjedniku Vijeća bitan je 
glas i riječ svakog vijećnika. Nemojte činiti sve što je u vašoj moći da moram nekoga 
opomenuti. 
 
Budući nisu usvojeni prijedlozi vijećnika Petra Ćurića i Danijela Ferića za dopunu dnevnog 
reda, stavljam na glasanje DNEVNI RED za 27. sjednicu Gradskog vijeća, kako je predložen 
20. srpnja 2020. godine te utvrđujem da je 

 
VIJEĆE SA 12 GLASOVA “ZA” i 8 GLASOVA “PROTIV” usvojilo predloženi 

dnevni red 27. sjednice Gradskog vijeća 
 

D N E V N I  R E D 
1. Vijećnička pitanja 
2. Usvajanje Skraćenog zapisnika sa 26. sjednice Gradskog vijeća od 17.06.2020. godine 
3. Donošenje Zaključka o usvajanju Procjene ugroženosti od požara i tehnoloških 

eksplozija za Grad Pula-Pola i donošenju Plana zaštite od požara za Grad Pula-Pola 
4. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2019. godinu trgovačkih 

društava: 
4.1. Castrum Pula 97 d.o.o. 
4.2. Fratarski d.o.o. 
4.3. Kaštijun d.o.o. 
4.4. Luka Pula d.o.o. 
4.5. Monte Giro d.o.o. 
4.6. Plinara d.o.o. 
4.7. Pragrande d.o.o. 
4.8. Pula Herculanea d.o.o. 
4.9. Pula Parking d.o.o. 
4.10. Pulapromet d.o.o. 
4.11. Pula Sport d.o.o. 
4.12. Tržnica d.o.o. 
4.13. Vodovod Pula d.o.o.  
4.14. Nogometnog kluba Istra 1961 s.d.d. Pula 
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5. Donošenje: 
5.1. I. Izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture za 2020. godinu 
5.2. I. Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2020. godinu 
5.3. Zaključka o izmjenama Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba društvenih 

djelatnosti Grada Pule za 2020. godinu 
5.4. Zaključka o izmjeni Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba u kulturi za 2020. 

godinu 
6. Donošenje 
6.1. Odluke o izmjenama Odluke o raspodjeli rezultata za 2018. godinu 
6.2. Odluke o raspodjeli rezultata za 2019. godinu 
7. Donošenje Izmjena i dopuna Proračuna Grada Pule za 2020. godinu 
8. Donošenje Odluke o stavljanju izvan snage Odluke o oslobađanju od plaćanja poreza 

na korištenje javnih površina 
9. Donošenje Odluke o stavljanju izvan snage Odluke o odgodi dospijeća poreza na 

potrošnju  
10. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti na zaključenje Ugovora o uređenju 

međusobnih odnosa Grada Pula – Pola i t.d. AM PS BETA NEKRETINE d.o.o. 
11. Donošenje Odluke o prijenosu prava vlasništva na nekretninama u obuhvatu 

prometnice - dogradnja drugog kolnika državne ceste D66 i D75 i rekonstrukcija 
postojeće državne ceste - dionica Veli Vrh - Pula, u korist trgovačkog društva 
Hrvatske ceste d.o.o. 

12. Donošenje: 
12.1. Odluke o isključenju nekretnina iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi (k.č. br. 

1411, k.č. br. 1412/1, k.č. br. 1412/2 i k.č. br. 1418/7 sve k.o. Pula) 
12.2. Odluke o isključenju nekretnine iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi - kč.br. 

915/291 k.o. Pula 
12.3. Odluke o isključenju nekretnine iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi – kč.br. 

1151/11 i kč.br. 1157/8 obje k.o. Pula 
12.4.  Odluke o isključenju nekretnine iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi – k.č. br. 

2399/2 k.o. Pula  
12.5. Odluke o izmjeni Odluke o isključenju nekretnine iz statusa javnog dobra u općoj 

upotrebi od 01. listopada 2012. godine 
13. Donošenje Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj 

upotrebi 
14. Donošenje Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Vijeća za dodjelu koncesijskih 

odobrenja 
 
 
 
 
 
 
AD - 1.  VIJEĆNIČKA PITANJA 

  
Mole se vijećnici da se prijave za postavljanje vijećničkih pitanja, za postavljanje vijećničkih 
pitanja javili su se  
 
1. Igor Belas 
2. Valter Boljunčić 
3. Siniša Gordić. 
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4. Gordana Ferenčić. 
5. Petar Ćurić 
6. Dijana Kukić Dasko 
7. Radenko Ognjenović 
8. Massimo Brajuha, 
9. Dunja Račić 
10. Ardemio Zimolo 
11. Elena Gattoni Stepanov 
12. Ivan Nekić 
13. Jadranka Černjul. 
 
IGOR BELAS: 
 Dobar dan, pozdrav svima. 
 Stara narodna poslovica kaže „strpljen spašen“, pa sam ja nakon više mjeseci konačno 
došao na red. Svi mi čekamo pa dočekamo. 
 Postavio bih dva pitanja. 
 Prvo pitanje bih postavio direktoru Pulaprometa, gospodinu Igoru Škataru. 
 Naime, stanovnici Šijane su me zamolili da postavim jedno pitanje, a radi se o 
azbestnoj nadstrešnici parkirališta Pula prometa, blizu vrtića Zvjezdice. Pitanje, da li se to 
uopće uočilo, da li se to i kada se misli ukloniti, po pitanju zdravlja, mislim da to možemo 
izbjeći. 

Drugo pitanje bih postavio za zamjenika Gradonačelnika, gospodina Roberta Cveka. 
Svi smo svjesni u prošlosti raznih rasprava koliko su građani Pule senzibilne osobe, osjetljivi 
na budućnost Giardina. Siguran sam da će u narednom periodu i struka i novac i vrijeme i 
nesretna korona odlučivati kada će se to realizirati. Ono što mene zanima, znam da je bilo 
osnovano, ima tome vremena, mislim Povjerenstvo koje se zvalo Zelena inicijativa, koja bi 
odlučivala sa strukom o sudbini sretnih ili nesretnih stabala na Giardinima, pa bih upitao 
gospodina zamjenika Gradonačelnika da li je to Povjerenstvo što odlučilo, ako se uopće i 
sastalo. 
Hvala lijepa. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Pozivam direktora Igora Škatara da se obrati Vijeću i da odgovori na postavljeno prvo 
postavljeno pitanje. 
 
IGOR ŠKATAR: 
Dobar dan svima. 
Zahvaljujem se na pitanju. 
Ta nadstrešnica je tamo dugi niz godina, ja ne znam ni sam koliko. Točno je, azbest je pokrov, 
međutim, azbest je nezdrav materijal i ukoliko ga se ne dira ne proizvodi neke učinke. Isto 
tako takvih krovova po našem gradu ima na više mjesta, autobusni kolodvor je isto tako sa 
takvom postavom. 

Naša ideja je bila zapravo da naš razvojni program Pulaprometa se bazira tamo gdje je 
sada već izgrađena punionica plina. Tamo se treba napraviti nova remiza u nekom vremenu. 
U svakom slučaju, to je bilo nekakav plan u ovoj ili u idućoj godini, međutim, radi kovida to 
sasvim sigurno neće biti moguće. Izvještaj i plan izmještaja je zapravo svih autobusa na drugu 
lokaciju, to je kod Plinare.  
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TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Pozivam zamjenika Gradonačelnika, gospodina Roberta Cveka, da odgovori na drugo 
pitanje. 
 
ROBERT CVEK: 
 Poštovani predsjedniče Gradskog vijeća, poštovane vijećnice i vijećnici, zahvaljujem 
vijećniku Igoru Belasu na pitanju. 
 Građani Pule su upoznati da smo već u ovoj godini imali u planu pokrenuti aktivnosti 
uređenja najvažnijeg trga našega grada. Svi skupa znamo koliko su Giardini bitni našim 
sugrađanima i svim našim građanima kao i posjetiteljima našega grada i koliko je to zahtjevni 
infrastrukturni projekt, ali i najvažniji, siguran sam reći što se tiče uređenja samoga grada. 
 Kada spomenete Povjerenstvo, temelj je Zeleno vijeće, koje smo zajedno u suradnji sa 
Zelenom Istrom imali namjeru oformiti, prije nego što je nastupila ova kriza, po pitanju kako 
financija tako i realizacije svih projekata koji su bili u planu, Zelena Istra je dala prijedlog, a 
mislim sve skupa 3 člana volontera, koji su spremni bili sudjelovati u radu tog Zelenog vijeća. 
Zeleno vijeće je trebalo funkcionirati na način da svi zajedno, struka, građani, civilno društvo, 
damo doprinos u uređenju tog najviše zahtjevnog projekta našega grada. 

Ono što je jako bitno istaknuti svi smo jako dobro svjesni koliko su na Giardine naši 
građani osjetljivi. Iz tog razloga se i odlučilo uređenju Giardina pristupiti upravo na taj način 
da se uključi što je moguće više ljudi, struka, zainteresirana javnost, ali i civilno društvo, 
kome je izuzetno stalo da Giardini budu uređeni na način da budu stvoreni idealni uvjeti 
simbioze kako drveća koje je na samim Giardinima pa tako svih naših građana. 
 Ono što želim jasno istaknuti da u svim planovima uređenja Giardina, sva ona drva su 
u planu da tamo i ostanu. Upravo iz tog razloga se angažirao čovjek, gospodin Franko 
Poštenjak, koji ima i nadimak u našoj državi kao doktor za drveće, koji je napravio analizu 
svih stabala u našem gradu, odnosno na Giardinima i utvrdio je  u kakvom su stanju stabla, svi 
smo imali priliku vidjet tu analizu,. 
 Zeleno vijeće je upravo iz tog razloga i uključilo još kao člana i gospodina Frana 
Poštenjaka s kojim smo to iskomunicirali, koji je pristao biti prisutan u tom Zelenom vijeću. 
Nažalost, Zeleno vijeće kao takvo nije oformljeno, spriječila nas je ova trenutna situacija, a ne 
realizacija projekata, odnosno gradske financije koje nam to ne dozvoljavaju u ovom trenutku. 
 Naravno da imamo namjeru oformiti Zeleno vijeće, naravno da imamo u planu 
uključiti što je moguće više kako ljudi iz struke, tako i zainteresiranu javnost po planu 
uređenja Giardina. Želim istaknuti još jednom da je cilj da Giardini ostanu kao i do sada 
zelena oaza u samom centru grada i nikakvo uklanjanje stabala nije nikada došlo u obzir niti 
će ikada doći u obzir. Tako da nadamo se da ćemo slijedeće godine, naravno, ovisno o 
gradskim financijama, moći pokrenuti daljnje aktivnosti ka uređenju Giardina i u tom smislu 
vjerujem da će biti oformljeno i Zeleno vijeće, gdje će svi skupa moći dati svoj doprinos u 
samom uređenju našeg srca grada. 
 Hvala na pitanju. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolega Igor Belas, imate riječ. 
 
IGOR BELAS; 
 Zavaljujem na odgovorima. Neću reći da sam jako, jako zadovoljan, nego sam samo 
zadovoljan. Hvala lijepa. 
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TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolega Valter Boljunćić, imate riječ. 
 
VALTER BOLJUNČIĆ 
 Hvala. 
 Dobar večer svima. 
 Ja bih imao dva pitanja. 
 Jedno za pročelnicu Vesnu Sajić. 
 Radi se o potpori gospodarstvu. Naime, obzirom na situaciju koju svi znamo izazvanu 
sa virusom, gospodarstvo je u prilično lošem stanju, Grad Pula je pomogao ukidanjem 
određenih naknada ili zakupnina, ali kako situacija s virusom ide dalje, zanima me da li su u 
planu još neke aktivnosti vezane za pomoć gospodarstvu od strane Grada Pule. 
 Drugo pitanje, već kada smo na Giardinima bili, da i ostajemo, za pročelnicu, gospođu 
Ingrid Buljan. Imali smo u zadnje vrijeme čuti određene pritužbe na buku na Giardinima, pa 
me zanima da li je Grad poduzeo nešto po tom pitanju. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Prozivam pročelnicu Vesnu Sajić da odgovori na postavljeno pitanje. 
 
VESNA SAJIĆ: 

Dobar dan svima. 
 Točno je Grad Pula je početkom epidemije pomogao svojim poduzetnicima 
oslobađajući ih od plaćanja komunalne naknade, poreza na korištenje javnih površina, plaćane 
zakupnine uz simboličnu cijenu. Međutim, mi imamo namjeru i dalje pomagati naše 
poduzetnike kao što smo i već duži niz godina, mi aktivno surađujemo sa njima. 
 U Proračunu također u izmjenama i dopunama Proračuna planirana su sredstva i to po 
više osnova. Grad Pula će sudjelovati u programu kreditiranja poduzetnika u suradnji s 
Istarskom županijom, Istarskom razvojnom agencijom te gradovima u Istri. 
 Stalni kreditni fond biti će namijenjen za malo i srednje poduzetništvo, a financirat će 
se obrtna sredstva, znamo da su mnogi poduzetnici pogođeni padom gospodarske aktivnosti 
vezano za korona virus, imaju problema sa obrtnim sredstvima, a dio biti će i za investicije. 
 Krediti će se kretati u iznosu od 50.000,00 kuna do 1.500.000,00 kuna. Kreditni 
potencijal za Grad je 70.000.000,00 kuna i Grad će se financirati iz kredita sa kamatama po 
navedenim kreditima sa jednim postotnim poenom. 
 Sam program je u završnoj fazi, uskoro kreće se u realizaciju, tako da će Istarska 
županija objaviti javni poziv bankama te će se ostali uvjeti znati nakon dobivanja ponuda, a 
operativno će se zahtjevi podnositi Istarskoj razvojnoj agenciji i biti će Povjerenstva kao i za 
ostale potpore koje će odobravati navedene kredite. Tako da ćemo mi sve naše poduzetnike 
informirati na vrijeme čim budemo imali konačne podatke, odnosno čim budu izabrane 
poslovne banke koje će sudjelovati u samom programu. To je jedan vid. 
 Drugi dio vida pomoći su direktne potpore, koje isplaćujemo našim poduzetnicima u 
izmjenama i dopunama Proračuna, što je jedna od slijedećih točaka dnevnog reda, mi smo 
planirali povećanje sredstava za direktne potpore bez obzira što su sredstva znatno smanjena 
zbog, kao što je ono što je i bilo rečeno prije, smanjenja baza prihoda izazvanih epidemijom 
korona virusa. Mi smo ipak nastojali osigurati pomoć poduzetnicima i povećati sredstva, tako 
da od planiranih 1.500.000,00 kuna sredstva su povećana na 2.500.000, kuna. To su sredstva 
koja su namijenjena za olakšanje poslovanja za nabavku opreme, ITI sektori, dio tog 
programa je zapravo u završnoj fazi i pravodobno ćemo informirati sve. Tako da se nadamo 
da će se podržati ove izmjene kako bismo mogli izaći u susret sa našim posrednicima. Hvala. 
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TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 I utvrđujem da je kolegica Sladjana Radoševć pristupila Vijeću u 17,24 sata, tako da je 
sada sjednici prisutan 21 vijećnik. 
 Pozivan pročelnicu Ingrid Buljan da odgovori na drugo pitanje. 
 
INGRID BULJAN: 
 Zahvaljujem. 
 Dobar dan svima. 

Vidjeli smo sada koliko su nam Giardini važni, svima u svakom segmentu, od onoga 
kako ćemo štititi stabla do onog što se ustvari na njima odvija, koji sadržaj i na koji način. 

Do našeg Upravnog odjela su stigle pritužbe određene na odvijanje odnosno na rad 
ugostiteljskih objekata, na buku koja se u tim radom širi gradom i na neki način ometa život 
stanovnika sa tog područja. Mi smo, nakon što smo zaprimili takve pritužbe, organizirali 
jedan sastanak na koji smo pozvali sve ugostitelje koji posluju na Giardinima i moram reći da 
smo na neki način vodili jedan konstruktivni razgovor u smislu prezentacije svega onoga što 
se nama prezentira kao problem. A s druge strane ugostitelji su na neki način potvrdili da 
nakon ovog jednog perioda koji je bio zapravo zatišje o svim aktivnostima da se i taj njihov 
rad malo možda i u nekom povećanom obliku i događao. Dogovor je da se prate aktivnosti 
kako od strane naših komunalnih redara, tako i naravno da ćemo uključiti i ostale dionike, 
razmišljali smo o tome da li bi i stanare koji su konkretno podnijeli zahtjeve da bismo ih 
pozvali na jedan razgovor, da možda detaljiziramo što je sve ono što njih muči, da li je to 
zapravo buka, da li je stvarno samo buka, da li je radno vrijeme, da li je neki drugi sadržaj i da 
ustvari i to na neki način valoriziramo kroz aktivnosti koje će biti dalje vezane za uređenje 
Giardina, a koji će podrazumijevati i način njegovog uređenja i organizaciju sadržaja koji bi 
se trebali dogoditi u budućnosti. Tako da vjerujem da možda ovo vrijeme je nekako stagnacija 
aktivnosti po tom pitanju će nam svima pomoći da budemo malo mudriji i da pokušamo 
uvažiti i želje onih koji bi htjeli raditi, ali želje onih koji tamo na tom području žive, pa 
pronaći neku sredinu između svega toga.  Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolega Valter Boljunčić imate riječ. 
VALTER BOLJUNČIĆ: 
 Zadovoljan sam odgovorom. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Kolega Siniša Gordić možete postaviti pitanja. 
 
SINIŠA GORDIĆ; 
 Dobar dan, poštovanje svima. 
 Evo, ja bih imao dva pitanja. 
 Jedno pitanje bi bilo za direktora Pragranda, gospodin Igora Stari. 
 Provodio sam ovih zadnjih par dana u kontinuitetu na Lungomare, dolje zaobilaznica, 
križanje Ulice Veruda ili Prekomorskih brigada, odnosno put ka Verudeli, kod Pošte i kod 
Pula Cyti mola, i nisam mogao ne primijetiti izrazito neugodan smrad koji se ponavljao iz 
dana u dan, pa bi mene zanimalo, osim što sam vidio da jedan od djelatnika koji tamo provodi 
vrijeme, očito ispirući te cijevi, što se planira poduzeti po tom pitanju da se dugoročno riješi 
taj problem. 
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 Drugo pitanje bi bilo za direktora Vodovoda. 
 Naime, vidio sam s obzirom već na onaj članak koji je bio u «Glasu Istre» vezano za 
nejasnoće oko računa za vodu. Otišao sam na stranice Vodovoda i našao očitovanje koje je 
direktor javno poslao na uvid, pa tako piše tamo da je sve u skladu s člankom 205. stavak 2. 
Zakona o vodama. I meni vrag nije dao mira, pa sam otišao i pogledao da vidim taj članak 
205. stavak 2. navedenog Zakona o vodama i ne znam zašto «Narodne novine» nas tamo 
bacaju da je to nevažeći zakon, da je Zakon o vodama promijenjen 2019. godine i tog članka 
205. stavka 2. nema u novom Zakonu o vodama. Sada je prošlo već skoro godinu dana od 
stupanja na snagu tog zakona, pa bi me zanimalo da direktor pojasni cijelu priču oko tog 
računa, pogotovo što u zakonu koji se nastavlja na to, koji kaže Zakon o vodnim uslugama, da 
se članak 43. stavak1. Odluka o cijeni vodnih usluga donosi se za razdoblje važenja 
poslovnog plana isporučitelja vodnih usluga. Taj poslovni plan nisam vidio da itko je 
spominjao negdje nekakve cijene da se korigiraju u skladu s time. Članak 45. kaže 
«Isporučitelj vodnih usluga dužan je provesti prethodno javno savjetovanje od najmanje 30 
dana o Nacrtu Odluke cijene vodnih usluga po tom novom zakonu. To je ono savjetovanje, ja 
se ispričavam, ali nisam ga nigdje vidio. I članak 45. nastavak na to, stavak 4. kaže: «Odluku 
o cijeni vodnih usluga donosi skupština javnog isporučitelja u roku od 40 dana...». Molio bih 
da to malo pojasni. 
 
TIZIANO SOŠIĆ 

Zahvaljujem. 
Direktor Igor Stari odgovorite na prvo pitanje. 
 

IGOR STARI : 
 Dobar dan svima. 

Svi znamo da su u pripremi dva projekta velika, Pula sjever i Pula centar, i konkretno 
projektom Pula centar trebaju se rekonstruirati svi magistralni vodovi, među kojima su i oni 
koje ste sada spominjali. Znate da se uređaj seli na drugu lokaciju. Nije mi je poznato da se 
kod novog centra širi taj miris, moguće je, ali nismo nikada do sada imali baš miris. Imamo 
mali više ljudi u gradu, veći protok kanalizacije, temperature su visoke. Prema tome 
dugoročno ovaj problem će sigurno biti riješen izgradnjom novih uređaja. 

 Što se tiče ovog drugog djela same zaobilaznice u projektu je rekonstrukcija cijele 
takozvane Južne rivijere od Pješčane uvale, od svih crpnih stanica, pa čak i voda gdje je sada 
uređaj Valkane, tako da čak nešto poduzimamo trenutno po postojećem uređaju kako bi 
eliminirali te neugodne mirise koji se u ljetnim vremenima javljaju. No, u konačnici znači 
tako veliki zahvati, tako velike investicije će se dogoditi upravo kroz ove projekte. 
Hvala. 

TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Pozivam direktora Starčića da odgovori na drugo pitanje. 
 
DEAN STARČIĆ:  
 Dobar večer svima. 
 Zahvaljujem na pitanju. 
 Kako je tema bila medijski eksponirana ja sam donekle očekivao to pitanje. 

Dakle, 2010. je došao Zakon o vodama, koji je definirao da je obveznik plaćanja 
vodne usluge vlasnik nekretnine i da ne može više postojati račun koji se odnosi samo na 
zgradu. Mi smo u tom trenutku imali 1700 korisnika koji su bili iz zgrada sa adresama. Dakle, 
nije postojalo konkretan vlasnik i konkretan uvid kome se šalje račun. Nakon toga se krenulo 
u raščišćavanje toga i od tih 1700 zgrada je oko 1000 zgrada uvelo samostalno brojila, dok je 
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nekih 700 zgrada ostalo na jednom satu. Dakle, još uvijek imamo nekih 17 nerazriješenih 
zgrada. Znam da bi to trajalo 10 godina, to vam je otprilike 14 zgrada mjesečno, što nije tako 
jednostavan proces, morate kontaktirati sve stanare, dobiti njihov vlasnički list, sklopiti 
ugovore, to je jedan dugotrajan proces. 
 2011. godine je došao zakon koji je uveo fiksni i varijabilni dio, zapravo tu nastaje 
tema onog članka, recimo, najviše u dijelu gdje je više stambena zgrada sa jednim 
vodomjerom. Zakon o vodnim uslugama je rekao da se fiksni dio naplaćuje ili potvrđuju 
priključke ili po posebnom dijelu nekretnine. U Hrvatskoj postoje ta dva modela Vijeće za 
vodne usluge, koje je regularno tijelo je rekao da su oba modela zakonita, ali većina vodova u 
Hrvatskoj primjenjuje model da se naplaćuje fiksni dio po posebnom dijelu nekretnine. Mi 
smo išli tim putem da smo htjeli sa svima imati ugovorni odnos, da smo kontaktirali svakog 
stanara, svakog vlasnika nekretnine, da sklopimo ugovor i nakon toga šaljemo račun za vodne 
usluge. Neki vodovodi, recimo, pobroje da zgrada imaju 30 stanova, obračunaju 30 fiksnih 
stanova na jednu godinu, a mi radimo drukčije. Mislim da je ovaj naš put bio duži, ali da je 
više ispravan u tom smislu. Za nas je ovo legalno. Ta tema je u Hrvatskoj bila već više puta na 
dnevnom redu zbog te tematike oko jednog sata i naplatnog fiksnog dijela, ali kažem Vijeće 
za vodne usluge u svom izvještaju koji iznosi pred Saborom, obrazložilo je temu i zaključilo 
je da su oba dva modela ispravna i zakonita. Dakle, ne radi se o poskupljenu vode. Ovo što ste 
vi čitali je zapravo nekakvo prelazno razdoblje između novog zakona i starog zakona. Novi 
zakon nije u potpunosti još u primjeni, dobili smo očitovanje od Ministarstva vezano za cijenu 
da se primjenjuju još uvijek neke odredbe iz staroga zakona, jer nije još uvijek donesena 
Uredba o uslužnim područjima i nisu formirani novi stručni timovi. Kada novi stručni budu 
formirani onda će se sve ove stavke, sve ove točke koje ste naveli, primjenjivati, skupština, 
javna rasprava itd. Dakle, mi nismo mijenjali cijenu vode. Cijena vode je ostala ista. Jedino 
što će stanari dobivanjem svog računa plaćati fiksni dio za vodne usluge i za odvodnju. U 
tome je cijela razlika. U taj sustav je ušlo 1700 zgrada. I ostalo je još uvijek nekih 17 zgrada 
koje su neraščišćene. Evo to je suština tog članka. Mi smo dali odgovor medijima da bude sve 
pravno, hajmo reći, kako je bilo jao pismo sa strane korisnika, tako smo digli potpuno našu 
web stranicu da ga mogu svi pročitati. 

 Što se tiče uopće više stambenih zgrada nekih 700 zgrada je ostalo u varijanti da im 
dajemo račune na način ili da oni nama mjesečno dostavljaju broj članova po svakom stanu i 
obračun ili da imaju svoje zasebne odjele kojima mjere i dostavljaju obračun. To je način na 
koji se obračunava u zgradama gdje nemaju zasebne vodomjere. Mnoge zgrade imaju 
poteškoća, jer imaju dvije, tri kolone i onda nije toliko jednostavno napraviti sustav da imate 
jedan vodomjer za jedan stan. Svugdje u svijetu voda vodovoda prestaje kod sata, tako da mi 
se ne miješamo na način na koji će suvlasnici raspodijeliti utrošak vode po glavi stanara, To je 
na njima. Oni nama dostavljaju podatke i temeljem toga dobiju obračun  
To je ukratko. Ako ima još pitanja tu sam.  

TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem se. 
 Kolega Siniša Gordić imate riječ. 
 
SINIŠA GORDIĆ: 
 Zahvaljujem na odgovorima. Donekle sam zadovoljan, donekle nisam. 
 Kod gospodina Igora Staroga mogu reći da sam iskreno malo razočaran, jer stalno 
slušamo o tim nekakvim planovima iz godinu u godinu u svim segmentima. Nadamo se da će 
valjda već jednom ti planovi i startati u realizaciju, jer mi, kao što ćemo vidjeti i Program 
gradnje i održavanje infrastrukture, iz godinu u godinu imamo niz lijepih želja, ali stalno 
problemi ostaju isti. 
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Što se tiče samog dijela oko vode, tu ću usporediti s onim što je rekao gospodin 
direktor Starčić da oni gledaju do glavnog vodomjera, da li je tužno iz razloga što ljudi su 
pojedini ulagali u nekakva svoja kontrolna brojila, u svoje stanove, pa se to njihovo 
očitovanje ne priznaje. To mi je ravno onome, mi smo očitali toliko, a vi se međusobno vas 
15, 20, 36 potucite tko je napravio onu razliku koja ljude opterećuje financijski. 
 Ista stvar je bila vezana i za kada govorimo o odvozu za smeće. Kada smo bili pitali 
još kada sam bio u Mjesnom odboru, kada smo pitali za situaciju, što za one zgrade koje 
imaju zajedničke kontejnere ako netko uporno trpa sve moguće smeće unutra, ne da se 
razvrstava, nego da se stavlja i građevinski otpad i sve ostalo, odgovor je bio da među 
stanarima nitko se ne miješa. Smatram da bi ipak Grad i trgovačka društva koja su u 
vlasništvu Grada trebala poduzeti neke druge aktivnosti da ne dolazimo u situaciju da ljudi 
moraju međusobno uzimati stvari u svoje ruke, međusobno obračunavati tko je što trošio, tko 
je što napravio, 
Hvala.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Direktor Starčić će odgovoriti i dodatno pojasniti stav. 
 
DEAN STARČIĆ: 
 Možda nisam bio jasan. Ako su stanari uveli kontrolne brojeve temeljem kojih oni 
raspodjeljuju potrošnju mi to priznamo i računamo i u to ulazi u račun. Vodomjeri koji se 
nalaze ispred vrata, te smo uveli u naš sustav te ih mijenjamo i očitavamo. Ne možemo 
prihvatiti varijantu da mi ulazimo u stanove i mijenjamo vodomjere i da se bavimo tim 
dijelom. Morate ipak malo razumjeti da nakon vodomjer postoji zgrada u kojoj se svašta može 
dešavati i mi ne možemo ulaziti u policijski posao tko je gdje, što je napravljeno, ali dešavalo 
se iz iskustva da su ljudi renovirali stan i spojili se na tuđu cijev. Zgrada ipak ima svog 
vlasnika i postoje suvlasnički odnosi. Možda će nova tehnologija donijeti neki novi iskorak i 
možda će biti lakše mjeriti, možda su još uvijek cijene tih radio satova, daljinskog mjerenja, 
nažalost, relativno visoke, ali u budućnosti će se možda otvoriti neka nova niša. Problem je 
starih zgrada i problem je sa više kolona, jer su tu relativno velika financijska sredstva za 
spojiti sve kolone u jednu i napraviti jedan sat. Ovdje gdje ima satove i oni dostavljaju nama 
podatke, gdje su satove stavili ispred vratiju, tu je stvar čista i jasna. Problem je kod onih 
zgrada koje su komplicirane za urediti. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Gradonačelnik je zatražio mogućnost da dodatno pojasni stvar- 
 
BORIS MILETIĆ: 
 Poštovani gospodine predsjedniče, uvažene vijećnice, uvaženi vijećnici, kada možda 
direktor Pragranda nije reagirao osjećam potrebu da nešto kazati na vijećničku konstataciju 
gospodina Sinišu Gordića. Ispada kao da ne živimo u istom gradu. Vi pričate o planovima. 
Nedavno smo mogli svjedočiti, nažalost, na veliku nesreću ogromne poplave u Gradu 
Zagrebu, a vi pričate o planovima u Gradu Puli. Prisjetite se malo što je bilo u Puli ne tako 
davno sa 30-tak litara kiše po m2. Prisjetimo se, Croatia, Dom Mate Parlov, Južni bulevar, 
Portarata, već 5 litara je bilo dovoljno da pada. Znate koliko smo sredstava utrošili upravo u 
oborinsku odvodnju u gradu Puli kako bismo ublažili poplavu. Danas nama padne 100 litara u 
kratko vrijeme po četvorno metru sigurno će negdje zaplivati, a ne kao što je nekada bilo. 
Dakle, to nisu planovi samo, to su konkretna rješenja za budućnost ovoga grada. 
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 Druga stvar, kada govorimo o odvodnji fekalnih voda, pa cijela puljština, sve septičke 
jame su završavale u pulskom zaljevu. Pulski zaljev je bio jedna velika septička jama. 
Prekopali smo pola grada kako bismo te fekalne vode odvukli na pročistač kako to ne bi bilo 
više u pulskom zaljevu. I možda je pojedincima u oporbi krivo. I delfini su poslije došli u 
pulski zaljev, ja sam na to ponosan radi budućnosti, radi naše djece. A onome kome smeta 
neka mu smeta, njegovo mu je pravo da mu smeta. Ali, nemojte pričati samo o planovima. To 
su konkretne realizacije. Koliko nam je vremena bila Riva zatvorena za promet, dvije pune 
godine, da bismo mogli povući obalni kolektor. Pa nije svijet počeo ni sa mnom ni sa vama, 
niti će sa mnom, ni sa vama završiti. Nemojte tako pričati. To vrijeđa ljude, to vrijeđa one 
djelatnike koji su to radili. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 

Zahvaljujem. 
 
/S. Gordić : Povreda Poslovnika/. 

 
Dobro, krenite s povredom Poslovnika, pa idemo dalje. 
 

/S. Gordić : Gradonačelnik je govorio nešto što nema veze za postavljenim pitanjem/. 
  

Gdje je povrijeđen Poslovnik. Istaknete primjedbu... 
 

/S. Gordić: Hoću reći da gospodin Gradonačelnik govori neistinu. Ja nisam spomenuo 
nigdje..../. 
 
Kolega Siniša Gordiću, kada ističete povredu Poslovnika je jedno i morate istaknuti koju 
odredbu. Ali, ok, niste zadovoljan s odgovorom jer smatrate da je Gradonačelnik izvan teme. 
Ne dijelim osobno vaše mišljenje, ali tako je. 
 
Kolegica Gordana Ferenčić možete postaviti pitanje. 
 
 
GORDANA FERENČIĆ; 
 Dobar dan svima, buon giorno a tutti. 
 Za današnju sjednicu imam 2 pitanja. 
 Prvo pitanje vezano je uz rad Županijskog centra za gospodarenje otpadom Kaštijun. 
Stanovnici u blizini Kaštijuna žale se na neugodne mirise pa me zanima da li se nešto po tom 
pitanju poduzima, pa bih zamolila direktoricu Vesnu Dukić da nam da odgovor. 
 Drugo pitanje imam za direktora Herculanee, gospodina Igora Starog. 
 Naime, zanima me kakvo je stanje s postavljanjem podzemnih posuda na području 
grada Pule. Zanima me da li su na planiranim lokacijama postavljene sve posude, a posebice 
me zanima što je sa starogradskom jezgrom. 

Hvala. Grazie. 
 
TIZIANO SOŠIĆ; 
 Zahvaljujem. 
 Odgovor na prvo pitanje vezano za Kaštijun dati će direktorica gospođa Vesna Dukić.  
 
VESNA DUKIĆ. 
 Dobar dan. Gospođo Gordana Ferenčić hvala na pitanju. 
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 Htjela sam skratiti, neću biti duga, obzirom da smo na ovom Gradskom vijeću 
početkom prošle godine dali plan aktivnosti koje ćemo raditi vezano za znatno jače i znatno 
intenzivnije mirise oko Kaštijuna prošle godine, tako da osjećam potrebu da vam kažem samo 
ono što je napravljeno u međuvremenu. 
 Početkom veljače na ovom Gradskom vijeću, mislim da je bio početak veljače, bila je 
inicijativa za zaduženje Kaštijuna, mi smo dobili kredit. Od onog dijela što je napravljeno na 
postrojenju izgrađena su kompletna dva bio boksa, izgrađen je cijeli sustav ventilacije na 
biološkom dijelu i sustav za pročišćavanje zraka za ova dodatna dva bio boksa. To je onaj dio 
radova koji je rađen prema dodatku ugovora sa izvođačem. 
 Što se tiče plohe sa kojih se najveći dio intenzivnih mirisa širio do prošle godine, 
vjerojatno ploha je kompletno pokrivena. U naredna dva tjedna će biti izvršena kompletni 
servis i sanacija baklje. I u pripremi su, odnosno u postupku nabave i sustav za odplinjavanje 
slobodnih kanala, sada da ne idem previše u detalje, mi ćemo u jednom dijelu otpliniti 
kompletnu vjerojatno  plohu i plin koji nastaje, koji je izvor neugodnih mirisa će biti povezan 
na baklju. Mi smo 17. dali priopćenje građanima da zbog radova na sustavu ventilacije i zbog 
povezivanja odnosno spajanja postojećeg dijela postrojenja sa novim dijelovima postrojenja, 
da je moguće da se povremeno osjeti neugodni miris. 

Ja sam razgovarala i sa stanovnicima koji žive u blizini Kaštijuna, i mirisi su bitno i 
znatno smanjeni u odnosu na prošlu godinu, a ja vjerujem da u ovih petnaestak, 20-tak dana 
koliko još treba, mi ne očekujemo duže nego do polovice osmog mjeseca, da će i taj dio kad 
završimo kompletno radove koje planiramo, završiti. 

Imam potrebu zamoliti predsjednika, ako dozvoli još jednu napomenu i to moram 
napraviti zbog ljudi koji rade na Kaštijunu. Tamo rade ljudi koji pošteno obavljaju svoj posao. 
Mi smo, bez obzira na korona virus, bez obzira što se tri mjeseca izvode radovi u samom 
postrojenju, osigurali rad na način da ni jedna jedina tona otpada, miješanog komunalnog 
otpada, koja je došla na Kaštijun nije bila neobrađena. Mislim da trebamo imati obzira prema 
njima. Možda ću biti pregruba, malo pažljivije birati riječi u raspravama oko ekoloških 
bombi, najveći smrad itd. Ja ću vas moliti da u tim raspravama, ja sam tu, meni možete reći 
sve što treba, ali pokušajte malo sačuvati dostojanstvo tih ljudi koji tamo rade. 

Hvala. 
 

TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Molim direktora Igor Starog da se obrati Vijeću i da odgovori na drugo pitanje. 
 
IGOR STARI : 
 Hvala na pitanju. 
 Ovo pitanje se jako dobro slaže sovom prethodnom raspravom od gospodina Starčića s 
obrazloženjem kako ćemo mjeriti pojedine medije, da tako kažem, u više stambenim 
zgradama., ako je Vodovodu trebalo 10 godina ili ne znam koliko, kako je direktor rekao za 
obraditi svih javnih zgrada, onda zamislite koliko bi Herculanei trebalo da postigne dogovor a 
tih 1700 zgrada glede udjela svakog pojedinog stanara u više stamenoj zgradi. Jednostavno 
mislim da je to nemoguće. I ovo što mi radimo to je upravo ovo što je postavljeno pitanje da 
se koristimo nekim novim tehnologijama i nekim novim načinima kako bismo omogućili 
svakom pojedincu u biti da plati onoliko koliko je otpada proizveo. To nam omogućuje 
upravo postavljanje ovih podzemnih ili polu podzemnih kontejnera, koje smo započeli u 
centru grada i sada smo u završnoj fazi i ovog tjedna se postavljaju podzemni kontejneri na 
prilazu, slijede nam još Giardini i slijede nam još i Zadarska ulica i time smo taj stari dio 
grada riješili i izlazimo prema vani. Također smo postavili još i podzemne spremnike u 
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Voltićevoj, Monte Kapeleta, i na taj način omogućujemo svakom korisniku u biti da svojim 
ključem otvaranjem u biti u budućnosti plati onoliko koliko je i otpada proizveo. 
 Ne znam kakvo razmišljanje imate u vezi toga na koji način bi netko trgovačko 
društvo ili bilo netko drugi ušao u privatni posjed, jer zgrada je privatni posjed i odredio 
nekome udio u posjedu. To je nemoguće. Mi smo to pokušali postići nekih dogovora, rezultati 
su izuzetno loši. Uvijek ćete naći unutar stambene zgrade nekoga koji se neće složiti sa ovim 
ili onim udjelom. I zakonodavac je tako nešto slično i predvidio. Da bismo tu stvar riješili na 
jedan puno kvalitetniji način upravo smo zauzeli strategiju postavljanja podzemnih posuda, 
koje imaju svoje muke, koji se obijaju, koji se razbijaju, u koje se baca unutra svašta itd., ali ja 
mislim da ćemo mi to dugoročno ipak uspjeti taj problem riješiti, ali rekao sam dugoročno. 
Nije ta investicija jeftina, ali sigurno će nam dovesti neku novu kvalitetu u način prikupljanja 
i načinu obračuna same osobe. Dakle, mi kao Društvo nemamo ovlasti ući u zgradu i reći ti 
ovoliko ... To ne postoji nigdje u svijetu, pa neće postojati ni kod nas. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolegice Gordana Ferenčić imate riječ. 
 
GORDANA FERENČIĆ: 
 Zadovoljna sam s oba odgovora. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolega Petar Ćurić možete postavljati svoja pitanja. 
 
PETAR ĆURIĆ: 
 Hvala lijepa gospodine predsjedniče. 
 Evo, vlasnici Istarska županija, nadležnost Istarska županija, ali nalazi se ovdje u 
našem gradu, a građani Pule su i dijelom sudjelovali i sudjeluju u financiranju njene izgradnje 
- Opća bolnica Pula, u dugovima je, problemima, kao i Istarska županija kojom Vi upravljate 
Hoće li građani Pule ikada doživjeti i vidjeti stvarnu financijsku konstrukciju, sve javne 
nabave i način opremanja Opće bolnice Pula. 

Sporazum o izgradnji nove bolnice sklopljen je 2005. godine, prije 15 godina. U tom 
dokumentu piše da je vrijednost ustanove 600.000.000,00 kuna. Taj je iznos naime u 15 
godina udvostručen, ako ne i utrostručen. To tek treba vidjeti. 
Opća bolnica ulazi u završnu fazu useljenja, ekipiranja i rada. 
-zašto se seli u ne uvjetne prostore sa starim namještajem, 
-zašto se neki odjeli sele dvaput kada to dodatno opterećuje budžet, 
-zbog čega je smijenjen voditelj tehničke službe koji je ukazivao na propuste u gradnji, 
-kako se može dogoditi da se uz nadzornog arhitekta koji je debelo plaćen dogodi propust da 
se npr. ne mogu otvoriti vrata Wc-a, jer Wc školjka smeta vratima. 

Dakle, nova je bolnica polu završena priča, a novac potrošen na silne propuste koji su 
se događali tijekom gradnje. Naša je bolnica trebala biti nešto čime se svi ponosimo, a ne polu 
završena priča, improvizacija, diletantizam. Urbis je natukao 14.000.000,00 kuna samo za 
promjene projekta, a mnogi su bili neminovni zbog inicijalno lošeg projekta. Vi se samo 
hvalite, ali vjerujte mnoge liječnike koji tamo rade danas je sramota.  

Od vas tražimo izvješće koliko je točno sredstava uloženo u Bolnicu iz Proračuna 
Grada Pule, iz kredita, iz bespovratnih poticaja i donacija, te izvore dobavljača i javne nabava 
i točne cijene najskuplje opreme. 
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I drugo pitanje je za Gradonačelnika. 
Kako Gradonačelnik lani reče, kapitalni projekt za naš grad je Co-working Pula. 

Osobno sam za ovom katedrom govorio o važnosti ovog projekta. Zašto ga stopirate. Od 
navedenih 1.100.000,00 kuna proračunskih sredstava ove gradske uprave prije samo nešto 
više od šest mjeseci kako vidimo, sada predlažete da se projekt odreže čak 850.000,00 kuna ili 
77,37 %. Vi praktički gasite potpuno ovaj kapitalni projekt za Pulu. Zašto to činite, molimo 
jasno obrazloženje. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Oba dva pitanja su za Gradonačelnika pa pozivam Gradonačelnika da odgovori na 
postavljena pitanja. 
 
BORIS MILETIĆ: 
 Prije svega, gospodine Ćurić, oprostite, apsolutno je netočno da ja bilo što stopiram ili 
bilo što gasim, upravo kontra toga, potičemo projekt Co-workinga, međutim, realna je 
činjenica da je svijet zadesila korona kriza i da jednostavno neki radovi koji su trebali biti 
obavljeni nisu obavljeni i neće biti obavljeni tijekom ove godine već tijekom iduće godine. 
Stoga je logično da ona sredstva koja neće biti utrošena u 2020. godini se prijedlogom 
izmjena Proračuna prebacuju a 2021. godinu. Nije Pula izoliran otok, mogli ste pratiti npr. 
njemački pad BDP-ea je najveći u posljednjih ovih pola stoljeća. Dakle, jedna njemačka 
ekonomija, pa nemojte misliti da će to proći neokrznuto i kroz Grad Pulu, naprosto nije se 
radilo, nije Bog dao, nisu radile škole, nisu radili vrtići, pa tako nisu radile niti druge tvrtke i 
ustanove i nemojmo se sada se ponašati kao da je sve do sada bilo normalno i sada odjednom 
si postavljamo pitanje zašto se neke stvari događaju. Dakle, apsolutno netočno, Gradonačelnik 
ne stopira projekt, upravo suprotno, Gradonačelnik podržava projekt Co-workinga, koji će se 
ostvariti u našem gradu, koji će biti u funkciji kako za naše poduzetnike, tako i za sve one koji 
će moći koristiti te kvalitetne prostore. Dakle, prva ocjena kriva. 

Drugo, projekt bolnice. Točno je Grad Pula nije osnivač Opće bolnice Pula, to je 
županijska ustanova. I ono kada govorimo o županijskoj bolnici, odnosno Općoj bolnici Pula, 
prvo što trebamo reći je da treba najprije zahvaliti svim vrijednim medicinskim i 
nemedicinskim djelatnicima, koji su doista, rekao bih, radili u vrlo otežanim uvjetima dugi niz 
godina na dvije lokacije. Sada je konačno došao trenutak da se u novu bolnicu presele sve 
djelatnosti i da ti ljudi mogu u puno, puno kvalitetnijim uvjetima obavljati svoj posao i pružati 
građanima i posjetiteljima Pule kvalitetnu medicinsku skrb. 

A to što ste cijelo ovo vrijeme naveli, mislim da se sjednica snima, biti ću slobodan 
uputiti tu snimku kako ministru zdravlja, pa tako i voditelju projekta ispred Ministarstva 
zdravstva i normalno Općoj bolnici Pula, pa ukoliko oni smatraju da je potrebno, ja vjerujem 
da će vam oni odgovoriti. Ako smatraju da nije potrebno onda si vi postavite pitanje kako 
nastupate na ovom Gradskom vijeću.  
  
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolega Petar Ćurić, možete uzeti riječ. 
 
PETAR ĆURIĆ: 
 Hvala gospodine predsjedniče. 
 Što se tiče gospodina Gradonačelnika i njegovog odgovora vezano za Co-working, ne 
gospodine Gradonačelniče, a vi to dobro znate, zašto ne rečete narodu istinu. Nije korona 
razlog problema s Co-workingom, ovdje je nesposobnost na djelu, niste uspjeli povući 
sredstva iz Europske unije. Projekt vam je odbijen, uložili ste prigovor, ali kako stvari stoje, 
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zbog loše napisanog projekta, teško da će se vaš prigovor uvažiti. To je istina koju ste vi sada 
izbjegli reći našim građanima. Tko će biti odgovaran za loše napisan projekt i tko će snositi 
odgovornost za ovu sramotu i bruku. To je moje pitanje vama i čekam kako ćete odgovoriti, 
jer ovo je naprosto tako, a to niste htjeli reći tamo za govornicom. 
  Vezano za bolnicu ja sam vam striktno kazao u startu da me zanima, građane Pule 
zanima, koliko je novca iz Proračuna Grada Pule išlo i sva ona pitanja kako sam vam tamo 
naveo. Ja znam da Grad Pula nije tu sudjelovao niti sa 50 % sredstava, sudjelovao je sa puno 
manje sredstava, ali ta je bolnica u našem gradu, Opća bolnica Pula i mislim da je legitimno 
da, kao što i sami kažete, svaka kuna iz Proračuna je bitna i tu je bilo malo više od po koje 
kune. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ; 
 Zahvaljujem. 
 Možete Gradonačelniče dati odgovor na dopunska pitanja. 
 
BORIS MILETIĆ: 
 Dakle, gospodine Petar Ćurić, krivo. Možda biste trebali dulje biti u gradu Puli 
tijekom cijele godine pa biste onda znali o čemu pričate. Vi pričate apsolutno o drugom 
projektu, pobrkali ste lončiće, pomiješali kruške i jabuke. Dakle, mi smo dobili 23.01. Odluku 
za Co-working Pula, gdje su dodijeljena sredstva od 20.061,156,4 kuna. Kao gradski vijećnik 
trebali biste govoriti istinu. I sada gdje ćemo. Dakle, ne razumijem zašto, neovisno iz koje 
političke opcije, bilo tko, dolazi u ovo Gradsko vijeće, i ne budemo zadovoljni za sve ono 
dobro što će biti u našem gradu. Zašto vi iz HDZ-a imate potrebu biti nesretni ako nešto u 
ovom gradu ide dobro, zašto vas to rastužuje. Trebali bismo se svi skupa veseliti za svaki 
pozitivan iskorak. Co-working je projekt koji je odobren, za njega su osigurana sredstva i on 
će biti izgrađen, a vi ste tužni zbog toga, pa nemojte biti tužan, nemojte biti niti tužni da je 
izgrađena nova Opća bolnica u Puli, nešto što je planirano još od1984. godine, ako se ne 
varam. Budite sretni da je ova regija dobila, zaslužila prije svega, a ne dobila, nitko nam je 
nije poklonio, novu Opću bolnicu. Ne vidim zašto se iz oporbe ne radujete dobrim stvarima za 
naše građane. Svi bismo se trebali radovati dobrim stvarima,a  kritizirati loše stvari, 
apsolutno. Radujte se vi, neovisno što dolazite ih HDZ-a ako se nešto u Istri i Puli radi lijepo i 
dobro. 
 
TIZIANO SOŠIĆ; 

Zahvaljujem. 
Kolegica Diana Kukić Dasko, možete postaviti svoja pitanja. 

 
DIANA KUKIĆ DASKO: 
 Dobar večer svima ili dobar dan.. 
 Imam dva pitanja. 
 Prvo pitane postavila bih gospođi Gordani Restović. 
 Naime, Filmski festival odgođen je iz mjera predostrožnosti, ali iz Pula Film Festivala 
najavljuju da će se održati početkom rujna. Da li li ima nekakvih novih informacija, hoće li se 
održati u izmijenjenim okolnostima, jer znamo da festival u Puli ima dugu tradiciju i da bi bila 
šteta da se ne održi. 
 Drugo pitanje za pročelnicu Elviru Krizmanić Marijanović, a vezano je za upise u 
dječje vrtiće. Zanima me u kojoj su oni fazi i hoće li se moći upisati sva djeca čiji roditelji 
zadovoljavaju kriterije? 
Hvala. 
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TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Pozivam gospođu Gordanu Restović da odgovori na prvo pitanje. 
 
GORDANA RESTOVĆ: 
Dobar večer. 
Lijep pozdrav svima. 
Hvala na pitanju. 
Filmski Festival. 
Jučer je donesena Odluka.  
Ja sam htjela reći što će se desiti u razdoblju od 29.08.2020. do 4.09.2020 godine. Desit će se, 
naravno, uz epidemiološke mjere i sve ono što se u tom trenutku pisati. Za sada zaista ne 
znamo kako će to izgledati. Predložili smo dva oblika. Vjerujem da će nešto od toga 
zadovoljiti uvjetima, pa ćemo se 29.08.2020. godine vidjeti na otvaranju Festivala. 
 Inače u međuvremenu bih sve vas pozvala da gledate i uživate u novom programu 
starih filmova na čistom zraku. Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Pozivam pročelnicu Elviru Krizmanić Marjanović da odgovori na drugo pitanje. 
 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVIĆ: 
 Dobar dan svima. 
 Zahvaljujem na pitanju. 
 U utorak 28.07.2020. godine objavili smo privremenu listu za upise u dječje vrtiće 
Grada Pule. Sve je prošlo u najboljem redu. Naše izborno povjerenstvo za upise u vrtiće je 
odradilo veliki posao i na tome im zahvaljujem. Povjerenstvo za upise je bilo sastavljeno od 
predstavnika dječjih vrtića koja ima naš Grad Pula i predstavnika drugih osnivača, odnosno 
privatnih vrtića. 

 Ove godine smo ponudili mogućnost roditeljima, obzirom na sve silne promjene zbog 
korona virusa i sve promjene koje su se dogodile u društvu, i dječji vrtići su se jako dobro 
prilagodili novim uvjetima rada i na tome im čestitam. Roditeljima smo ponudili mogućnost 
upisa on line. Znači, da bismo smanjili taj socijalni kontakt, roditelji koji imaju otvorenu 
gmail adresu mogli su ispuniti svoj obrazac i dodati sve potrebne dokumente. Oni koji nemaju 
gmail  mogli su popuniti zahtjev i na posebnu email adresu poslati svu dokumentaciju. Oni 
roditelji koji nisu imali ni tu mogućnost da on-line popune obrazac omogućili smo im da u 
dječjim vrtiću Vjeverica predaju to fizički. 
 Sve je prošlo u najboljem redu. Roditelji trenutno imaju 5 dana rok za prigovore 
ukoliko smatraju da neki od dokumenata nije prihvaćen ili imaju bilo kakav drugu primjedbu 
ili prigovor. U ponedjeljak 3. kolovoza je zadnji dan za prigovore, tako da nadam se da će i 
sve ostalo biti u najboljem redu. 
 A što se tiče slobodnih mjesta, pored 3 ustanove kojima je osnivač Grad Pula, ove 
godine su pristupili i 20 vrtića drugih osnivača, privatni vrtići. Ima dovoljno mjesta za sve. 
Vjerojatno znate da već dugi niz godina Grad Pula nema liste čekanja i da u suradnji sa 
privatnim vrtićima sa kojima imamo izuzetno dobar odnos, rješavamo sve potrebe roditelja 
grada Pule. Oni mogu izabrati gdje sve žele upisati, iskazati svoj prvi, drugi ili treći izbor i 
gotovo uvijek udovoljavamo željama roditelja ukoliko je u tom traženom objektu slobodno 
mjesto, tako da i ove godine ne vidim razlog zašto bi se bilo što od toga promijenilo, sva djeca 
čiji roditelji ispunjavaju uvjete za upis će biti upisana. Hvala vam. 
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TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolegica Diana Kukić Dasko imate riječ. 
 
DIANA KUKIĆ DASKO: 
 Hvala. 
 Veseli me, nadam se zbilja da će se uspjeti održati Filmski festival. 
 A za vrtiće jako me veseli da Pula prednjači, da zaista koristimo sve moguće 
tehnologije dostupne i da omogućavamo mladim roditeljima kako bi mogli u ovoj situaciji 
nesmetano raditi i imati osigurano mjesto za djecu. 
 Hvala. puno. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolega Radenko Ognjenović možete postaviti svoja pitanja. 
 
RADENKO OGNJENOVIĆ: 
 Dobar dan svima. 
 Imam dva pitanja. 
 Prvo pitanje imam za gospodina Deana Kocijančića, direktora Plinare. 
 Zanima me punioca plina za prometna vozila, do koje faze se došlo, da li je ta gradnja 
gotova, da li se brzo očekuje puštanje te punionice u funkciju, odnosno da li se čeka za 
puštanje te punionice u funkciju nabavka autobusa za Pula promet, koji bi koristili plin kao 
pogonsko gorivo. 
 Drugo pitanje imam za gospodina Gradonačelnika u vezi nove bolnice u Puli. U biti 
svjedoci smo završetka prve faze izgradnje, odnosno dogradnje bolnice. Zanima me, jer je 
bilo govora da kada se završi sa gradnjom prve faze i preseljenjem u taj novi dio izgradnje, da 
se kreće u obnovu stare zgrade bivše ginekologije, pa me zanima da li se krenulo u to, 
odnosno kada se planira završetak obnove tog dijela zgrade, tako da cijela Opća bolnica bude 
u funkciji. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Dajem riječ direktoru Kocijančiću da odgovori na prvo pitanje. 
 
DEAN KOCJANČIĆ 
 Dobar večer svima. 
 Poštovani predsjedniče i kolege vijećnici. 

Punionica tlačenog prirodnog plina je primopredana nama od strane izvođača 23.10. 
prošle godine sa svim važećim uporabama i dozvolama, nakon čega smo mi ishodili 
minimalne  tehničke uvjete i dozvolu Hrvatske energetske regulatorne agencije. To se zove po 
Zakonu o tržištu plina, odnosno Zakonu o energiji, upravljanje opskrbnim mjestom za 
ukapljeni prirodni plin i tlačeni prirodni plin.  
 Punionica je kao takva gotova, čeka se, normalno, nabavka autobusa koji dolaze 
20.08.2020.  godine, kada će biti svečano pušteno zajedno sa svih 20 autobusa sve u funkciju i 
tada startamo sa istim. 
Evo, to je to, punionica je spremna i čeka autobuse. 
Hvala. 
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TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Pozivam Gradonačelnika da odgovori na drugo pitanje. 
 
BORIS MILETIĆ: 
 Koliko sam ja upoznat već su unutarnji radovi na ginekologiji započeli koliko sam 
informiran, ali kažem još jednom nemojte zamjeriti, doista se radi o ustanovi koja nije 
gradska i vaša pitanja koja su upućena, a odnose se na druge ustanove, ipak, moramo 
formalno od tih ustanova zatražiti odgovor. Ne mogu naprosto govoriti u tuđe ime. 

Hvala. 
 

TIZIANOSOŠIĆ: 
 Kolega Radenko Ognjenović imate riječ. 
 
RADENKO OGNJENOVIĆ: 
 Nije da se ne slažem. Samo me je zanimalo što je gospodin Dean Kocijančić kazao 
kada punionica plina počinje rad u funkciji, sada smo dobili taj podatak, čeka se dolazak 
autobusa. 
 Drugo pitanje, znam da bolnica nije gradska, ali je na teritoriju ovoga grada. O tome se 
radi. Jednostavno da znamo kao građani ovoga grada, jer ne zanima samo mene, nego i ostale 
građane i vijećnike zanima kada se relativno planira završetak, to je prva faza. Ja ne vjerujem 
da niste dobili neku informaciju kada bi to trebalo biti gotovo. Jednostavno da upoznamo 
građane ovoga grada da se cijeli kompleks gradnje i obnove starog dijela zgrade, kada će biti 
gotovo. Samo to, da cijeli kompleks dođe u jednu jedinstvenu funkciju. Ništa drugo. 
 Hvala.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Gradonačelniče imate riječ 
 
BORIS MILETIĆ: 
 Možda se nismo dobro razumjeli. Ja se s vama apsolutno slažem. Uopće nije tema ne 
pružiti tu informaciju. Međutim, dozvolite mi da tom ustanovom upravlja ravnatelj, da to nije 
ustanova u vlasništvu Grada Pule i da vam ja ovako na prvu ne mogu dati konkretan odgovor, 
nego moram zatražiti od same ustanove odgovor i ja ću vam ga vrlo rado dostaviti, ali ja bih 
ispao izuzetno neodgovoran kada bih ja ovako iz rukava bacio neke datume za nešto što 
najprije trebam dobiti informaciju od same ustanove. Ima puno toga na području ovoga grada 
što nije u nadležnosti Grada Pule. Ponekada ljudi smatraju sve što je na području grada Pule je 
od Grada Pule. Međutim, to nije tako. Dozvolite mi samo jedan vremenski period i budite 
uvjereni dobiti ćete apsolutno kvalitetnu informaciju. To je isto kao da me pitate za 
Sveučilište. I to je na području Grada Pule. Ne vidim razloga zašto rektor ne bi dao odgovor, 
kao što će ga dati ravnateljica bolnice. A ja bih bio neodgovoran kada bi u tuđe ime nešto 
govorio, a što nije u našoj nadležnosti. Dozvolite mi da postavim vaše pitanje, dobit ćete 
odgovor. Ne vidim gdje je problem. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Utvrđujem da je vrijeme na raspolaganje za vijećnička pitanja isteklo. 
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AD – 2  USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 26. SJEDNICE GRADSKOG  

VIJEĆA OD 17.06.2020. GODINE 
 

Vijećnik PETAR ĆURIĆ ima primjedbe: 
- „da na 1. stranici Skraćenog zapisnika piše: «Viječe» umjesto «Vijeće». 
- Dalje, str. 20. – pod mojim imenom i prezimenom napisano je nešto što nije u potpunosti točno 
preneseno. Kaže: „Samo ću vam reći, čini mi se da smo imali zadnju normalnu sjednicu 
Gradskoga vijeća na kojima su bile mogućnosti da svi postavljamo pitanja kao vijećnici.“  
Ispravni citat onoga što sam uistinu kazao glasi:  

 “Samo ću vam reći, čini mi se da smo imali zadnju normalnu sjednicu Gradskoga vijeća 
u veljači na kojoj smo imali mogućnost postavljati pitanja kao vijećnici.” 
  
Na stranici 21. također pod mojim citatom trenutno stoji: 

“Vi možete ovako i onako, već ste pitali pisanim putem. Ukinite vijećnička pitanja!” 
Ovo je u potpunosti krivo preneseno, naime dio te izjave izrekao je gospodin Sošić, predsjednik 
Gradskog vijeća, a ne ja. 
Točan citat onoga što sam kazao je sljedeći: 

“Pošto nam stalno govorite da ionako kao vijećnici možemo pisanim putem sve postaviti 
– postavlja se onda pitanje svrhe vijećničkih pitanja” – onda ukinite vijećnička pitanja!” 
Pa molim da to ispravno unesete u zapisnik. 
 
Budući se nitko više nije javio za riječ predsjednik Tiziano Sošić stavlja na glasanje primjedbe 
vijećnika Petra Ćurića da se vijećnici izjasne o osnovanosti navedenih primjedbi te utvrđuje da je  

 
Vijeće sa 20 glasova “ZA”, bez glasova “PROTIV” i bez “SUZDRŽANIH” glasova 

usvojilo primjedbe vijećnika Petra Ćurića na Skraćeni zapisnik sa 26. sjednice Gradskog 
vijeća od 17.06.2020.godine koje će se ugraditi u tekst zapisnika. 
 

Zatim stavlja na glasanje usvajanje Skraćenog zapisnika sa 26. sjednice Gradskog 
vijeća Grada Pule sa usvojenim primjedbama vijećnika Petra Ćurića te utvrđuje da je 
 

Vijeće sa 20 glasova “ZA”, bez glasova “PROTIV” i bez “SUZDRŽANIH” glasova 
usvojilo  

 
SKRAĆENI ZAPISNIK 
sa 26. sjednice Gradskog vijeća od 17.06.2020.  

 
 
 
AD – 3. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU PROCJENE UGROŽENOSTI 

OD POŽARA I TEHNOLOŠKIH EKSPLOZIJA ZA GRAD PULA-POLA I 
DONOŠENJU PLANA ZAŠTITE OD POŽARA ZA GRAD PULA-POLA 

 
Pozdravlja predstavnike, izrađivača akata gosp. Malusa Maurizija i Milana Marića iz 

tvrtke Zaštita inženjering konzalting d.o.o. 
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Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE pa moli 
Vesnu Sajić, pročelnicu Upravnog odjela za financije i opću upravu za uvodno obrazloženje, a 
za dodatne informacije gosp. Milan Marić 
 
Uvodno obrazloženje dala je VESNA SAJIČ, a MILAN MARIĆ je dodatno obrazložio 
prijedlog akta. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
-Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
-Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas), vijećnici su dobili na tablet. 
 
U pojedinačnoj raspravi su sudjelovali; IGOR BELAS, RADENKO GNJENOVIĆ, MILAN 
MARIČ, dopunsko obrazloženje, IVICA ROJNIĆ, dopunsko obrazloženje, 
 
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu i daje na glasanje Zaključak o 
usvajanju Procjene ugroženosti od požara i tehnoloških eksplozija za Grad Pula-Pola i 
donošenju Plana zaštite od požara za Grad Pula-Pola te utvrđuje da je  
 

VIJEĆE SA 21 GLASOVA „ZA“,bez GLASOVA „PROTIV“ I bez „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo   

 
ZAKLJUČAK  
o usvajanju Procjene ugroženosti od požara i tehnoloških eksplozija za Grad Pula-Pola 
i donošenju Plana zaštite od požara za Grad Pula-Pola 

 
 
 
AD – 4.  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA 

O POSLOVANJU ZA 2019. GODINU TRGOVAČKIH DRUŠTAVA: 
4.1. Castrum Pula 97 d.o.o. 
4.2. Fratarski d.o.o. 
4.3. Kaštijun d.o.o. 
4.4. Luka Pula d.o.o. 
4.5. Monte Giro d.o.o. 
4.6 Plinara d.o.o. 
4.7. Pragrande d.o.o. 
4.8. Pula Herculanea d.o.o. 
4.9. Pula Parking d.o.o. 
4.10. Pulapromet d.o.o. 
4.11 Pula Sport d.o.o. 
4.12. Tržnica d.o.o. 
4.13 Vodovod Pula d.o.o.  
4.13 Nogometnog kluba Istra 1961 s.d.d. Pula 
 

Predlagatelj ove točke dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE pa moli 
direktore trgovačkih društava da u bitnome ukratko obrazlože svoja izvješća redom:  
 
4.1 Castrum Pula 97 – Aleksandar Matić  
4.2 Fratarski – Vjekoslav Jozanović   
4.3 Kaštijun – Vesna Dukić  
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4.4. Luka Pula – Dalibor Suljević  
4.5 Monte Giro – Darko Buršić  
4.6 Plinara – Dean Kocijančić,  
4.7. Pragrande – Igor Stari,  
4.8. Pula Herculanea-Igor Stari,  
4.9. Pula Parking – Branislav Bojanić  
4.10. Pulapromet – Igor Škatar  
4.11 Pula Sport – Ivan Glušac  
4.12. Tržnica – Renato Perc  
4.13. Vodovod– Dean Starčić,  
4.14 NK Istra 1961 – Ernest Komparić, ovlašteni revizor  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
- Odbor za statut i druge opće akte(predsjednik:Tiziano Sošić) 
-Odbor za plan i financije (predsjednica: anja Radolović) vijećnici su dobili na tablet. 
 
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, otvara objedinjenu raspravu po točki od 4.1. do 4.14.). 
U raspravi su sudjelovali: Danijel Ferić klub SDP-HSU, pojedinačna rasprava: Igor Belas, 
replika D. Ferić; Siniša Gordić, (Predsjednik izriče opomenu Danijelu Feriću jer nije iznio 
repliku za koju se prijavio već je vrijeme iskoristio za raspravu); Radenko Ognjenović i 
Danijel Ferić.  
 
Odgovore na pitanja postavljena u raspravi dali su Aleksandar Matić, Ivan Glušac, Darko 
Buršić, Vjekoslav Jozanović, Vesna Dukić, Dalibor Suljević, Igor Stari. 
 

Predsjednik daje na glasanje pojedinačno točke od 4.1. do 4.14. te utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE SA 13 GLASOVA „ZA“, 5 GLASOVA „PROTIV“ I 2 „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo točku 4.1. 

ZAKLJUČAK 
o usvajanju izvještaja o poslovanju za 2019. godinu trgovačkog društva 
Castrum Pula 97 d.o.o. 

 
VIJEĆE SA 13 GLASOVA „ZA“, 3 GLASOVA „PROTIV“ I 4 „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo Točku 4.2. 

ZAKLJUČAK 
o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2019. godinu trgovačkog društva  
Fratarski d.o.o. 
 

VIJEĆE SA 12 GLASOVA „ZA“, 5 GLASOVA „PROTIV“ I 2 „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo točku 4.3. 

ZAKLJUČAK 
o usvajanju izvještaja o poslovanju za 2019. godinu trgovačkog društva Kaštijun d.o.o. 
 
VIJEĆE SA 13 GLASOVA „ZA“, 5 GLASOVA „PROTIV“ I 2 „SUZDRŽANIH“ 

GLASOVA donijelo TOČKU 4.4. 
ZAKLJUČAK 
o usvajanju izvještaja o poslovanju za 2019. godinu trgovačkog društva  
Luka Pula d.o.o. 
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VIJEĆE SA 20 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez 
„SUZDRŽANIH“ GLASOVA donijelo TOČKU 4.5. 

ZAKLJUČAK 
o usvajanju izvještaja o poslovanju za 2019. godinu trgovačkog društva 
Monte Giro d.o.o. 

 
VIJEĆE SA 20 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez 

„SUZDRŽANIH“ GLASOVA donijelo TOČKU 4.6. 
ZAKLJUČAK 
o usvajanju izvještaja o poslovanju za 2019. godinu trgovačkog društva Plinara d.o.o. 
 

VIJEĆE SA 16 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I 3 „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo TOČKU 4.7.  

ZAKLJUČAK  
o usvajanju izvještaja o poslovanju za 2019. godinu trgovačkog društva  
Pragrande d.o.o. 
 
VIJEĆE SA 14 GLASOVA „ZA“, 4 GLASOVA „PROTIV“ I 2 „SUZDRŽANIH“ 

GLASOVA donijelo TOČKU 4.8.  
ZAKLJUČAK 
o usvajanju izvještaja o poslovanju za 2019. godinu trgovačkog društva 
Pula Herculanea d.o.o.  

 
VIJEĆE SA 20 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez 

„SUZDRŽANIH“ GLASOVA donijelo TOČKU 4.9. 
ZAKLJUČAK o usvajanju izvještaja o poslovanju za 2019. godinu trgovačkog društva 
Pula Parking d.o.o. 

 
VIJEĆE SA 18 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I 2 „SUZDRŽANA“ 

GLASA donijelo TOČKU 4.10.  
ZAKLJUČAK 
o usvajanju izvještaja o poslovanju za 2019. godinu trgovačkog društva  
Pulapromet d.o.o. 

 
VIJEĆE SA 13 GLASOVA „ZA“, 4 GLASOVA „PROTIV“ I 3 „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo TOČKU 4.11.  

ZAKLJUČAK  
o usvajanju izvještaja o poslovanju za 2019. godinu trgovačkog društva  
Pula Sport d.o.o. 
 

VIJEĆE SA 18 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I 2 „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo TOČKU 4.12.  
ZAKLJUČAK 
o usvajanju izvještaja o poslovanju za 2019. godinu trgovačkog društva Tržnica d.o.o. 
 
VIJEĆE SA 15 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I 5 „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo TOČKU 4.13. 

ZAKLJUČAK 
o usvajanju izvještaja o poslovanju za 2019. godinu trgovačkog društva  
Vodovod Pula d.o.o. 
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VIJEĆE SA 16 GLASOVA „ZA“, 0 GLASOVA „PROTIV“ I 4 „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo TOČKU 4.14.  

ZAKLJUČAK 
o usvajanju izvještaja o poslovanju za 2019. godinu  
Nogometnog kluba Istra 1961 s.d.d. 

 
 
 
AD – 5  DONOŠENJE: 
5.1. I. Izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture za 2020. godinu 
5.2. I. Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2020. godinu 
5.3. Zaključka o izmjenama Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba društvenih 
djelatnosti Grada Pule za 2020. godinu 
5.4. Zaključka o izmjeni Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba u kulturi za 
2020.g. 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE pa su 
prijedloge akata pod točkama obrazložili: 
-5.1. i 5.2. Ingrid Bulian, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav 
i imovinu 
-5.3. Elvira Krizmanić Marjanović, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti 
5.4. Jasmina Nina Kamber, pročelnica Upravnog odjela za kulturu 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela vijećnici su primili na tablet: 
- Odbor za statut i druge opće akte(predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas) 
- Odbor za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Ferenčić). 
 
U raspravi su sudjelovali: Danijel Ferić Klub SDP-HSU, pojedinačno Petar Ćurić, Siniša 
Gordić, Radenko Ognjenović te odgovori na pitanja Ingrid Bulian, Nina Kamber, Elvira 
Krizmanić Marjanović. 
 
Predsjednik zaključuje raspravu i daje na glasanje točku 5.1. - I. Izmjene i dopune Programa 
građenja komunalne infrastrukture za 2020. godinu te utvrđuje da je  

 
VIJEĆE SA 13 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I 6 „SUZDRŽANIH“ 

GLASOVA donijelo TOČKU 5.1. 
 
I. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA GRAĐENJA 

komunalne infrastrukture za 2020. godinu 

Daje na glasanje točku 5.2. I. Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne 
infrastrukture za 2020. godinu te utvrđuje da je 

 
VIJEĆE SA 13 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i sa 6 

„SUZDRŽANIH“ GLASOVA donijelo TOČKU 5.2. 
 
I. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA ODRŽAVANJA 

komunalne infrastrukture za 2020. godinu) 
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Daje na glasanje točku.5.3. Zaključak o izmjenama Zaključka o usvajanju Programa javnih 
potreba društvenih djelatnosti Grada Pule za 2020. godinu te utvrđuje da je 
 

VIJEĆE SA 13 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I 6 „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo TOČKU 5.3.  
 

ZAKLJUČAK 
o izmjenama Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba 
društvenih djelatnosti Grada Pule za 2020. godinu 

 
Daje na glasanje točku 5.4. Zaključak o izmjeni Zaključka o usvajanju Programa javnih 
potreba u kulturi za 2020. godinu te utvrđuje da je 
 

VIJEĆE SA 16 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I 3 „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA TOČKU 5.4.  

 
ZAKLJUČAK 
o izmjeni Zaključka o usvajanju Programa javnih potreba u kulturi za 2020. godinu 

 
 
 
AD – 6. DONOŠENJE: 
6.1. Odluke o izmjenama Odluke o raspodjeli rezultata za 2018. godinu 
6.2. Odluke o raspodjeli rezultata za 2019. godinu 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je je gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje je dala 
Vesna Sajić, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu da obrazloži prijedlog 
akta 
 
Izvešća nadležnih radnih tijela: 
-Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
-Odbor za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović) 
 
Rasprave nije bilo pa  predsjednik TIZIANO SOŠIĆ daje na glasanje točku 6.1. Odluku o 
izmjenama Odluke o raspodjeli rezultata za 2018. godinu te utvrđuje da je 
 

VIJEĆE SA 13 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I 6 „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo TOČKU 6.1. 

 
ODLUKU 
o izmjenama Odluke o raspodjeli rezultata za 2018. godinu 

  
Daje na glasanje točku 6.2. Odluku o raspodjeli rezultata za 2019. godinu te utvrđuje da je  
 

VIJEĆE SA 13 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I 6 „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo  TOČKU 6.2.  

 
ODLUKU 
o raspodjeli rezultata za 2019. godinu 
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AD – 7. DONOŠENJE IZMJENA I DOPUNA PRORAČUNA 

GRADA PULE ZA 2020. GODINU 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE pa je Vesna 
Sajić, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu obrazložila prijedlog akta. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
- Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbor za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović) 
 
U raspravsi su sudjelovali: Radenko Ognjenović Klub SDP-HSU; u pojedinačnoj  Ardemio 
Zimolo, replika Radenko Ognjenović, Petar Ćurić-povreda Poslovnika vijećnika Zimola, 
Valter Boljunčić, replika Radenko Ognjenović, odgovor Valter Boljunčić; Petar Ćurić, replika 
Valter Boljunčić, odgovor P.Ćurić; Siniša Gordić 
 
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu daje na glasanje točku 7. Izmjene i 
dopune Proračuna Grada Pule za 2020. godinu te utvrđuje da je 
 

VIJEĆE SA 13 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I 6 „SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo TOČKU 7. 

 
IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA 
Grada Pule za 2020. godinu) 

  
 
 
AD – 8. DONOŠENJE ODLUKE O STAVLJANJU IZVAN SNAGE ODLUKE O  
  OSLOBAĐANJU OD PLAĆANJA POREZA NA KORIŠTENJE JAVNIH  

POVRŠINA 
 
Predlagatelj je gradonačelnik Grada Pule, uvodno obrazloženje je dala Ingrid Bulian, 
pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu 
 
Izvješća nadležnih radna tijela  
- Odbor za statut i druge opće akte(predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbor za plan i financije (predsjednica:Sanja Radolović) 
 
Nije bilo rasprave pa predsjednik stavlja na glasanje  toč. 8. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

VIJEĆE SA 19 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez 
„SUZDRŽANIH“ GLASOVA donijelo TOČKU 8. 

 
ODLUKU 
o stavljanju izvan snage Odluke o oslobađanju od plaćanja  
poreza na korištenje javnih površina 
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AD – 9. DONOŠENJE ODLUKE O STAVLJANJU IZVAN SNAGE ODLUKE O  
  ODGODI DOSPIJEĆA POREZA NA POTROŠNJU  
 
 
PREDLAGATELJ JE GRADONAČELNIK GRADA PULE pa je akt obrazložila Vesna 
Sajić, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela 
- Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbor za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović) 
 
Nije bilo rasprave pa predsjednik daje na glasanje točku 9. Odluku o stavljanju izvan snage 
Odluke o odgodi dospijeća poreza na potrošnju te utvrđuje da je  
 

VIJEĆE SA 19 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez 
„SUZDRŽANIH“ GLASOVA donijelo TOČKU 9. 

 
ODLUKU 
o stavljanju izvan snage Odluke o odgodi dospijeća poreza na potrošnju 

 
 
 
AD – 10. DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI NA ZAKLJUČENJE 

UGOVORA O UREĐENJU MEĐUSOBNIH ODNOSA GRADA PULA – 
POLA i TD AM PS BETA NEKRETINE D.O.O. 

 
Predlagatelj je je gradonačelnik Grada Pule, uvodno obrazloženje je dala Ingrid Bulian, 
pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela 
- Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas) 
 
U raspravi od 5 min. su sudjelovali Igor Belas te odgovori na pitanja Ingrid Bulian. 
 
Predsjednik daje na glasanje točku 10. te nakon glasanja utvrđuje da je   
 

VIJEĆE SA 19 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez 
„SUZDRŽANIH“ GLASOVA donijelo TOČKU 10. 

 
ODLUKU 
o davanju suglasnosti na zaključenje Ugovora o uređenju međusobnih odnosa 
Grada Pula–Pola i TD AM PS BETA NEKRETINE d.o.o. 
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AD – 11. DONOŠENJE ODLUKE O PRIJENOSU PRAVA VLASNIŠTVA NA 
NEKRETNINAMA U OBUHVATU PROMETNICE- DOGRADNJA  
DRUGOG KOLNIKA DRŽAVNE CESTE D66 I D75 I REKONSTRUKCIJA 
POSTOJEĆE DRŽAVNE CESTE-DIONICA VELI VRH - PULA, U KORIST 
TRGOVAČKOG DRUŠTVA HRVATSKE CESTE D.O.O. 

 
Predlagatelj je je gradonačelnik Grada Pule, uvodno obrazloženje je dala Ingrid Bulian, 
pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela 
-Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
-Odbor za prostorno uređenje (predsjednik:Igor Belas) 
 
Nije bilo rasprave pa predsjednik stavlja na glasanje točku 11. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 

VIJEĆE SA 19 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez SUZDRŽANIH“ 
GLASOVA donijelo TOČKU 11. 

 
ODLUKU 
o prijenosu prava vlasništva na nekretninama u obuhvatu prometnice - dogradnja 

drugog kolnika državne ceste D66 i D75 i rekonstrukcija postojeće državne ceste - dionica 
Veli Vrh - Pula, u korist trgovačkog društva Hrvatske ceste d.o.o. 
 
 
 
 
AD – 12. DONOŠENJE: 
12.1. Odluke o isključenju nekretnina iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi (k.č. br. 

1411, k.č. br. 1412/1, k.č. br. 1412/2 i k.č. br. 1418/7 sve k.o. Pula) 
12.2. Odluke o isključenju nekretnine iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi - kč.br. 

915/291 k.o. Pula 
12.3. Odluke o isključenju nekretnine iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi – kč.br. 

1151/11 i kč.br. 1157/8 obje k.o. Pula 
12.4. Odluke o isključenju nekretnine iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi – k.č. br. 

2399/2 k.o. Pula  
12.5. Odluke o izmjeni Odluke o isključenju nekretnine iz statusa javnog dobra u općoj  

upotrebi od 01. listopada 2012. godine 
 
 
Predlagatelj je je gradonačelnik Grada Pule, uvodno obrazloženje je dala Ingrid Bulian, 
pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela 
-Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
-Odbor za prostorno uređenje (predsjednik:Igor Belas) 
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Budući nije bilo rasprave Predsjednik daje na glasanje Točku 12.1. te nakon glasanja utvrđuje 
da je  
 

VIJEĆE SA 18 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez 
„SUZDRŽANIH“ GLASOVA donijelo TOČKU 12.1. 

 
ODLUKU 
o isključenju nekretnina iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi (k.č. br. 1411, k.č. br. 
1412/1, k.č. br. 1412/2 i k.č. br. 1418/7 sve k.o. Pula) 

 
 
Daje na glasanje Točku 12.2. te utvrđuje da je 

VIJEĆE SA 18 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez 
„SUZDRŽANIH“ GLASOVA donijelo TOČKU 12.2. 

 
ODLUKU 
o isključenju nekretnine iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi-kč.br. 915/291  
k.o. Pula 

 
 
Daje na glasanje Točku 12.3. te utvrđuje da je 

VIJEĆE SA 18 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez 
„SUZDRŽANIH“ GLASOVA donijelo TOČKU 12.3. 

 
ODLUKU 
o isključenju nekretnine iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi  
– kč.br. 1151/11 i kč.br. 1157/8 obje k.o. Pula 

 
 
Daje na glasanje Točku 12.4. te utvrđuje da je  

VIJEĆE SA 18 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez 
„SUZDRŽANIH“ GLASOVA donijelo TOČKU 12.4. 

 
ODLUKU 
o isključenju nekretnine iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi  
– k.č. br. 2399/2 k.o. Pula 

 
 
Daje na glasanje Točku 12.5. te utvrđuje da je  

VIJEĆE SA 18 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez 
„SUZDRŽANIH“ GLASOVA donijelo TOČKU 12.5. 

 
ODLUKU 
o izmjeni Odluke o isključenju nekretnine iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi 
od 01. listopada 2012. godine 
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AD – 13. DONOŠENJE ODLUKE O PROGLAŠENJU KOMUNALNE  

INFRASTRUKTURE JAVNIM DOBROM U OPĆOJ UPOTREBI 
 
 
Predlagatelj je je gradonačelnik Grada Pule, uvodno obrazloženje je dala Ingrid Bulian, 
pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu 
 
Izvješća radnih tijela: 
 
-Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
-Odbor za prostorno uređenje (predsjednik:Igor Belas) 
 
Budući nije bilo rasprave predsjednik daje na glasanje točku 13. te utvrđuje da je  

 
VIJEĆE SA 19 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez 

„SUZDRŽANIH“ GLASOVA donijelo TOČKU 13.  
 
ODLUKU 
o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj upotrebi 

 
 
 
 
 
AD – 14. DONOŠENJE RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU I IMENOVANJU ČLANA  
  VIJEĆA ZA DODJELU KONCESIJSKIH ODOBRENJA 
 
Predlagatelj je je gradonačelnik Grada Pule, uvodno obrazloženje je dala Ingrid Bulian, 
pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu 
 
Izvješća radnih tijela: 
-Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
-Odbor za izbor i imenovanja (predsjednica:Diana Kukić Dasko) 
 
Nije bilo rasprave pa predsjednik daje na glasanje točku 14. te utvrđuje da je  
 

VIJEĆE SA 19 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ I bez 
„SUZDRŽANIH“ GLASOVA donijelo TOČKU 14.  

 
RJEŠENJE 
o razrješenju Giordana Škuflića i imenovanju Mirne Radolović za člana Vijeća za 
dodjelu koncesijskih odobrenja 
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Ovime je dnevni red iscrpljen, te predsjednik zaključuje 27. sjednicu Gradskog Vijeća. 
Dichiaro conclusa la 27ma sessione del consiglio municipale della Citta' di Pola 
 
 
DOVRŠENO U 24:10 SATI  
 
 
KLASA: 
URBROJ: 
Pula,  
 
 
 
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE 
 
 
 
ZAPISNIK SASTAVIO      PREDSJEDNIK 
Ivan Klarić v.r        Tiziano Sošić v.r. 


